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NEKATERI NE RAZUMEIO!
(Mef) Med »razumeti« in »ne razumeti« ni prav velike 
razlike. Nerazumevanje je človeška lastnost, ki jo 
imamo vsi, celo največji človeški umi in 
najpomembnejši politični oblastniki. In ker ni nič 
čudnega, če nekateri naši ministri ne vedo, kako je 
treba poslovati v skladu z zakonom, so vse naše 
navadne občanove nevednosti povsem opravičljive. Žal 
ta ista »nevedna« ministrstva navadno ne razumejo, 
kako to, da občani ne razumejo svojih obveznosti in 
jih seveda primemo kaznujejo, ker je »nevednost«, po 
njihovem, nezakonita, neprimerna, neopravičljiva in 
zato kazniva.
Pa je kljub vsemu nerazumevanje prisotno takorekoč 
na vsakem koraku. Nekateri občani nikakor ne 
razumejo, kako to, da morajo oni plačevati parkiranje, 
večina njihovih soobčanov pa ima brezplačna 
parkirišča. Potem so tukaj občani, ki ne morejo 
razumeti kako to, da je občina sprejela odlok o 
dodelitvi bivalnih enot, potem pa ne dodeli nobene, 
ker jih enostavno nima. Nekateri tudi težko razumejo, 
da jim odgovorni iz zavoda za spomeniško varstvo 

določajo kakšne barve 
fasade si lahko privoščijo, 
istočasno pa jim pred očmi 
rastejo prave prostorske 
spake. Težko je razumeti
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tudi dejstvo, da so povsem potihnile polemike okrog 
koncesije za izolsko marino, ki tako še naprej občini 
ne plačuje ničesar, hkrati pa tej občini grozi z zneski 
ob katerih se človeku zavrti v glavi. Seveda pa tudi 
na občinski strani ne razumejo skupine krajanov, ki se 
borijo za ohranitev doline Pivola, ki so se zganili šele 
potem, ko je bila trasa že zarisana, ne razumejo 
krajanov, ki delujejo v nasprotju z razvojnimi cilji 
občine, končno pa ne razumejo niti lokalnega tednika, 
ki občinskim projektom daje premalo podpore.
Izolani žal ne razumejo, da občina ne sofinancira 
lokalnega tednika in da se kolektiv prebija skozi 
finančne težave sam. Tudi ob milijontem izvodu niti 
ob desetletnici niti ob 600-ti številki ni bilo s strani 
oblasti slišati niti tople besede pozornosti.
Zato nimamo prav nič slabe vesti, ko povemo, da ne 
razumemo tega, da ima Izolska občina približno 
dvakrat več zaposlenih kot Ajdovska, pa je ta večja, 
ima več prebivalcev, močnejše gospodarstvo, razvitejše 
kmetijstvo in, verjeli ali ne, že izdelano strategijo 
gospodarskega razvoja do leta 2015.
In mi se tako radi smejemo njihovemu županu?
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Zdaj pa ni več nobenega pardona, 
začenja se še ena turistična sezona.
Konec je posedanja na prazni terasi 

zdaj samo še čakamo, da se prvi gost oglasi 
Eden bo želel brancina in domačega vina, 

drugi le domačo joto ali črno rižoto.
Vsak turist je dober, samo da je, 

in nobenemu gostu se ne gleda v zobe.
Če smo to-le hladno, prazno zimo preživeli, 
bomo pa morda zdaj od poletja več imeli 

Seveda če nam spet ne pride kakšna komisija 
in nam izmeri, da se pult na robu zvija 

pa zaračuna kazen da boli te glava: 
ker mi gostinci vemo, da je najslabši gost: država.

AVTO CENTER Avto Center Jereb, Izola 
www.a-Jereb.sl

Izdelki
za zdravo življenje
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča)

URNIK
ponedeljek, torek, 
četrtek, petek: 8.30-15.00 

sreda: 8.30-17.00 
sobota: 8.30-12.00



PTTs NOT DEAD
To je rubrika v kateri bralci Mandrača izražajo svoja stališča ali javno 
predstavljajo mnenja do določenih javnih problemov, ki so že bili ali 
niso bili predstavljali v časopisu. V tej rubriki ne objavljamo pisem, ki 
imajo značaj osebnega oziroma so namenjena polemiki z drugimi mediji. 
Sicer pa si uredništvo pridržuje pravico, da po lastni presoji objavi, 
skrajša ali (brez posega v vsebino) korigira posamezne dopise, ki morajo 
imeti navedenega avtorja. Uredništvo se z avtorjem lahko dogovori, da 
njegovega imena ne objavi v celoti.

MLADINSKI SVET ZA DOBROBIT IZOLE
Mladinski svet Izola deluje v korist vseh mladih v Izoli skozi 
usklajevalne dejavnosti in večnivojsko podporo organizacijam 
članicam mladinskega sveta. Mladinski svet Izola šteje danes 10 
članic, izolskih mladinskih organizacij, med katerimi pa je veliko 
razlik. Razlike se kažejo v številu članov posamezne organizacije in 
še posebej po številu izpeljanih projektov na letni ravni.
In tu se zame, kot predsednika MSI, postavlja pravo vprašanje. Zakaj 
želijo nekateri v Izoli celotno razpravo o mladih pripeljati na 
formalni nivo? A koga sploh zanimajo vsebinska - razvojna 
vprašanja? Ali so seje MSI sklicane po SMS ali po pošti v ničemer 
ne spreminja vsebine delovanja in organiziranosti izolske mladine (naj 
spomnem, da se je sklicujem na način, ki je bil soglasno 
dogovorjen!). Kdaj se bodo nekateri osvobodili stališč svoje matične 
politične stranke in se aktivneje spoprijeli s težavami in priložnostmi 
mladine v Izoli?
Namen delovanja Mladinskega sveta Izola je dobrobit Izole in 
njene mladine in za tem ni nobenega drugega cilja, kot bi Gregor 
Vučko rad nakazal. Dejstvo je, da je izmed vseh organizacij članic 
Mladinskega sveta le nekaj takih, ki so na mladinskem področju 
zares aktivne in se posledično prijavljajo tudi na razpis Mladinskega 
sveta. Skupina, ki jo Vučko obsoja, je aktivna na različnih področjih. 
Za ilustracijo naj povem, da je ta skupina izolskih študentk in 
študentov samov letu 2004 pridobila 10.212.441 tolarjev s prijavami 
na evropska sredstva, kar je trikrat več kot sofinanciranju dejavnosti 
mladih namenja občinski proračun. S tem denarjem smo v Izolo 
pripeljali več kot ISO mladih iz tujine in organizirali dve večji 
mednarodni mladinski izmenjavi. Če to ni promocija Izole?!
Vsi vemo, da je kritizirati tiste, ki delajo in se pri tem trudijo po 
svojih najboljših močeh, precej lahek in dokaj pogost šport v Izoli. 
Veliko težje je narediti korak v smeri izboljšanja situacije, saj ti 
ljudje pri tem, iz različnih razlogov, mečejo polena pod noge na 
vsakem koraku. Tu se sprašujem, kaj pravzaprav počne društvo Jona 
in zakaj se ne prijavlja na razpis Mladinskega sveta Izola. Morda 
zato, ker to društvo nima projektov, ki bi jih lahko prijavilo?
Gregorja Vučka in njegove somišljenike pa vabim, da se aktivneje 
vključijo v delovanje MSI in ponudijo alternativno vizijo vodenja 
MSI, če s sedanjo niso zadovoljni. Mesto predsednika MSI je 
prostovoljna in in v celoti neplačana funkcija, sam pa ne mislim na 
tej funkciji ostati večno. Veselilo bi me, če bi se mlajši kolegi bolj 
poglobljeno spoprijeli z izolsko mladinsko politiko in jo z 
argumentiranimi predlogi tudi sooblikovali. In me s tem tudi 
razbremenili odgovornosti, ki jo zaradi pasivnosti večine nosim 
skorajda sam.
Javno pozivam Vučkota, da sprejme funkcijo predsednika razpisne 
komisije, ki skrbi za pravilno dodeljevanje sredstev javnega razpisa 
izolskim mladinskim društvom. V kolikor bo ponudbo sprejel se 
bom osebno umaknil iz omenjene komisije in ga podprl pri njegovi 
kandidaturi.
Kot vidite si nekateri ne želimo neomejenega »vladanja«, ampak 
zagovarjamo demokratični dialog brez nepotrebnega ustvarjanja vtisa 
izrednih razmer. Izola potrebuje konstruktivne ljudi!

ALEKSEJ SKOK, 
predsednik Mladinskega sveta Izola

MORJE JE LAST VSEH
Zelo sem bila presenečena nad razmišljanjem g. Jožice Radujko, kjer 
govori, da smo s politiko zastonj plaže, financirano tudi iz proračuna, 
dosegli le to, da se na ta mali košček obale zgrinjajo množice 
enodnevnih prišlekov - ne turistov - ki prinesejo vse v vrečki, 
pustijo pa smeti.
Vprašala bi jo, če misli, da to niso ljudje, ki ravno tako kot drugi 
potrebujejo morje in sonce

Nadja Petrič

O IZOLSKIH TURISTIČNIH SRAMOTAH
V članku s pomenljivim naslovom »Dve izolski turistični sramoti« 
je v zadnji številki časopisa Mandrač javnosti žal prikrit avtor 
A.K. skušal s svojim cenjenim mnenjem pripomoči k boljšemu 
stanju na področju turizma. V tekstu je nekajkrat omenil TIC 
kot krivca za probleme na Lonki in na področju svetilnika.
Neznano gospo oz. gospoda A.K. želimo seznaniti, da TIC ni 
upravljalec tržnice na Lonki. TIC pomeni »turistično informacijski 
center« in deluje kot služba za informiranje gostov znotraj Turistično 
gospodarskega združenja Izola, ki tudi ni upravljalec Lonke.
Z osebo A.K. se popolnoma strinjamo v tem, da je neurejena plaža 
pri svetilniku turizmu in kraju v škodo, zato se že dolgo 
potegujemo, da se ta del Izole primemo uredi in opremi z vsem kar 
gostje plaže potrebujejo. To je Komunala kot upravljalec plaže tudi 
poskusila narediti, vendar so bili vsi objekti in vsa ureditev, po 
odločbi gradbenega inšpektorja, zaradi po njegovem mnenju 
pomanjkljive dokumentacije, lani porašena. Še vedno upamo, da bodo 
ponovno nared vsaj do letošnje turistične sezone.
Glede tržnice se z osebo A.K. strinjamo v toliko, da tudi nas moti 
občasno pomanjkljiv in neurejen videz tega objekta Gre za 
ponudbo cenovno ugodnejšega blaga, ki je značilna za večino 
turističnih krajev. Morda se zdi včasih komu manj ugledna, a jo 
mnogi izolski gostje pričakujejo. Gospodarskim subjektom, ki tam 
poslujejo, lokacija očitno ustreza, saj plačujejo za to ne prav nizko 
najemnino, kar pomeni, da je dejavnost donosna in potrebna, poleg 
tega si na Lonki v sezoni služi kruh kar nekaj ljudi.
Najbolj pa se strinjamo s trditvijo neznane osebe A.K., da se turizem 
ustvarja z delom in ne s pretiranim govorjenjem oziroma preprosto 
rečeno - z nakladanjem.

Alojz Pečan 
dir. TGZ g.i.z. Izola

Uredništvo: Naše pojasnilo je namenjeno zgolj namigu o »javnosti 
prikritem avtorju« pisma. Naj povemo, da gre za starejšo Izolanko, ki 
je pismo gotovo napisala dobronamerno in zagotovo ni nameravala le 
»nakladati«.

ZNORELA POZIDAVA
Na eni strani, se vrstijo dopisi za ohranitev ravnovesja po 
uporabi javnega prostora glede pozidav, s spremljajočimi vse 
glasnejšimi javnimi zahtevami, na drugi strani pa namesto 
odgovorov sledijo zopet nove javne obravnave.
Za norca nas - vas imajo, ko govorijo, da so znižali eno ali celo 
dve etaži, saj so vendar prej namenoma naredili vse skupaj višje 
in seveda tudi širše. Lahko se samo vprašamo od kod taka naglica, 
pa tudi tu za razumevanje ni potreben doktorat. »NOVCE« je 
bogatim investitorjem potrebno čimprej pobrati, saj se bodo 
drugače premislili in šli drugam. Kdor je pač hitrejši lahko tudi 
dvakrat zasluži.
To res nima nobene zveze več z javnim napredkom ali javnimi 
koristmi. Iz Izole naj že »izgine« vsa industrija, obrt, sploh pa kaj 
bi s kmetijstvom. Izola bo nova turistična destinacija svetovnih 
razsežnosti z novimi otoki polotoki, hoteli, apartmaji, kolosejem, 
novo marino, super moderno cesto, mesto z velikimi krožišči, 
golf igrišči in rekreacijskimi conami. Slovenija bo seveda v svetu 
prepoznana zaradi IZOLE - LAS BEGAŠ.
Novih delovnih mest bo dovolj. Se bomo pač vrteli okoli petičnih 
gostov, jim servirali svojo prijaznost in ponižnost.
Večina je zasanjana v svoj majhen vsakdan in že pogled skozi 
okno je prava muka.. Žal ima v taki vsesplošni apatiji, naša 
častitljiva oblast lahko delo. A vendar pride vedno čas streznitve, 
obračunov, čas ko bo vlak res že zelo daleč. Ostal bo le nem 
pogled za njim, enako kot za časi, ko nam je bilo lepše.
Ali ste se pripravljeni proti temu kaj narediti? Ko so izčrpane 
pravne poti, se pomeri moč. Moč duha ali moč denarja, ni 
več dveh strani, ni več leve in ne desne. Razmislite in se 
čimprej pridružite Civilni iniciativi - Gibanju za Izolo 
Lepo pozdravljeni,

za Civilno iniciativo-Gibanje za Izolo 
Viktorija Carli
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Seja občinskega sveta Izola

PRORAČUN SPREIET BREZ VELIKIH RAZPRAV
Petkova 5. izredna seja občinskega sveta je bila namenjena 
sprejemanju predloga občinskega proračuna za leto 2005, ob tem 
pa so svetniki sklepali še o predlogu letnega programa podelitve 
stavbnih pravic na območju občine Izola za letošnje leto.
Presenečenj na seji ni bilo, saj so občinski svetniki in strankarska 
vodstva ter svetniški klubi v času obravnave kar dobro predelali 
predlog proračuna, čeprav so nekaterišele na sami seji oziroma tik 
pred njo izvedeli, kaj skrivajo nekatere postavke. Med takšne lahko 
štejemo ugotovitev svetnika narodnosti in podžupana Silvana Sau-a, 
ki je šele pred sejo odkril, da so v proračunu rezervirana sredstva za 
postavitev spomenika izolskim delavkam v ribjih tovarnah Glede 
na to, da je bilo za spremembe in amandmaje prepozno so se 
dogovorili, da bodo po sprejemu proračuna sprejeli sklep o tem, kako 
doseči takšno realizacijo te postavke, da ne bo povzročila novih 
sporov, saj je spomenik, po navedbah Sau-a, namenjen ženskam, ki 
so s hribov hodile v tovarno, ne pa tudi ženskam iz mesta, ki so 
delile njihovo delavsko usodo.
NEVARNI AMANDMAJI
Če glede tega predloga ni bilo posebnih dvomov, razen tega, kdo je 
takšen predlog sploh pripravil, pa je bilo precej več nevarnosti za 
proračun ob amandmajih, ki so jih vložili trije svetniki (Padar - 
SDS, Mojca - Lista za Izolo, Bohinec - ZZP). Povzetek vsebine 
teh amandmajev si lahko preberete v sosednjem stolpcu, še bolj na 
kratko pa povejmo, da so amandmaji predlagali črtanje nekaterih 
postavk (plaža v S. Zalivu, terapevtska skupnost, delovanje 
Mladinskega sveta, omejitev zaposlovanja na občini, načrti za 
mladinski center Arrigoni itd.) v skupni vrednosti okrog 100 
milijonov tolarjev. Glasovanje o teh amandmajih, ki bi dokaj 
zamajali predlog proračuna pa se je izšlo po predvidevanjih. Od 21 
prisotnih svetnikov jih je 11 glasovalo PROTI, 10 pa ZA, kar 
pomeni, da za en glas amandmaji niso bili sprejeti. Čigav je bil 
ta glas vedo svetniki, ki imajo pravico do vpogleda v glasovanje, 
bolj ali manj pa je jasno, da je bil potek glasovanja že vnaprej 
dogovorjen in da se presenečenje preprosto ni moglo zgoditi.
Zato tudi ni presenečenje glasovanje o predlogu proračuna v celoti. 
Od istih 21-tih prisotnih svetnikov jih tokrat 5 NI glasovalo, 14 jih 
je glasovalo ZA proračun in le 2 sta bila PROTI Med tistimi, ki 
sta se vzdržala glasovanja sta bila tudi svetnik ZZP, Aleš Bohinec in 
svetnik SDS, Alojz Padar, ki sta med drugim postregla tudi z 
navedbo, da bo razlika med prihodki in odhodki proračuna znašala 
kar slabi 2 milijardi in pol, kar je gotovo pretirano in ni posebej 
zvabilo k razpravi drugih svetnikov.
Občinski proračun je tako sprejet kot tudi program podelitve stavbnih 
pravic, ki tokrat obsega območje Kajuhova - Hudournik Morer. Gre 
dejansko za možnost uporabe zemljišča za obdobje 30 do 50 let z 
obročnim odplačevanjem, saj bi bil nakup po sedaj veljavnih cenah 
za marsikatero podjetje ali obrtnika enostavno predrag.

POVZETEK AMANDMAJEV NA PREDLOG PRORAČUNA
Za proračun občine Izola za leto 2005 Klub svetnikov SDS predlaga 
naslednje spremembe:
1. Postavka Trost vstop na plažo Simonov zaliv" (8.000.000,00SIT) 
program Modra zastava (700.000,00SIT) postavka vzdrževanje vodnih 
oznak v krajinskem parku (700.000,00SIT) se umaknejo
Pridobljeni znesek 9.400.000,00 se razdeli na postavke: Vzdrževanje 
otroških igrišč (4.000.000,00 SIT), ureditev vodovodne napeljave v KS 
Jagodje-Dobrava (Koštrlag) (5.400,000,00 SIT)
2. Kadrovski načrt Občine Izola
Število zaposlenih naj ostane na nivoju 56 kot stalno zaposleni in 4 
zaposleni za določen čas. Posledično se zmanjša stroške za delovanje 
občinske uprave.
Obrazložitev: Primorske novice in ostali mediji so poročali, da ima 
občina Izola od vseh občin na Primorskem naj večji strošek občinske 
uprave na prebivalca, kar se nam zdi skrajno neracionalno za 
davkoplačevalce, poleg tega je zaposlovanje politično motivirano.
3. Postavka v višini 10.000.000,00 SIT za delovanje MSI naj se črta.
Enak znesek se predvidi za dejavnost mladinskih organizacij, ta 
znesek se razdeli z ustreznim javnim razpisom.
Obrazložitev: tako bodo sredstva razdeljena transparentno za najboljše 
programe za mlade
4. postavka Terapevtska skupnost Drevo življenja naj se črta. Za 
predvideni znesek se izvede javni razpis.
Obrazložitev: Županja je predstavila ta projekt članom občinskega 
sveta. Pri tem je zagotovila, da projekt ne bo nič stal občino Izola, 
saj se bo sam financiral. Zato zahtevamo, da se prej predstavi 
celoten projekt (koliko je celotna investicija, koliko je delež občine, 
za katere zasvojence je projekt namenjen...) in zakaj ni odločal OS 
in zakaj ni bil izveden javni razpis ter na podlagi kakega pooblastila 
je županja podpisala pogodbe?
5. Postavka Dejavnost mladih v znesku 46.320.000,00SIT se črta in 
sredstva se prerazporedijo: za predšolsko vzgojo 20.000.000,00 SIT, 
za ureditev pogojev v v vrtcu Mavrica (po odločbi zdravstvene 
inšpekcije), za OŠ V.Šmuc 20.000.000,00 SIT, za Mestno knjižnico 
Izola 6.320.000,00 SIT, za investicijsko vzdrževanje in dokončno 
ureditev ter za opremo.
Obrazložitev: Menimo, da proračun ni sposoben financirati hkrati 
dveh tako velikih investicij kot sta Kulturni dom in Mladinski center. 
Prepričani smo, da bi bil denar namenjen za izdelavo projektne 
dokumentacije stran vržen in da je bilo v zadnjih letih veliko 
investirano v prostore za dejavnost mladih. Na predstavitvah so nam 
bili predstavljeni zelo problematični pogoji, v katerih morajo delovati 
naši javni zavodi zato smo prepričani, da nam mora biti prioriteta 
zagotovitev kakovostnih pogojev za naše otroke v vrtcu, šoli in 
knjižnici! (Klub svetnikov SDS: Alojz Padar)

v ■ ršifra

Izola ■ Kristanov trg 2, tel. 05/ 64011 10, fax: 05/ 64011 11N

OBALA V MALEM BREZPLAČNA
TELEFONSKA

ŠTEVILKA 080 18 33
nepremičnine
www.sifra-nepremicnine-sp.si

immobili
S.p. Ivan Konstantinovi univ.dipl.ekon.

NAKUP, PRODAJA, ZAMENJAVA HIŠ, STANOVANJ, PARCEL
IMAMO LICENCO MOPE IN 15 LET DELOVNIH IZKUŠENJ PRI POSLOVANJU Z NEPREMIČNINAMI
------------------------------------------------------------------------------- J
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Trasa Hitre ceste

VSE MOŽNOSTI ŠE NISO IZRABLIENE
Trasa hitre ceste je sicer določena a ne tudi dokončno zarisana in 
kot vse kaže bo treba za dokončen sprejem in za začetek gradnje 
treba nekaj več pogajalske spretnosti kot doslej. Država je sicer 
vzpostavila nekakšno modro distanco do problema, saj najverjetneje 
pričakuje dogovor med občino in krajani oziroma predstavniki 
Civilne iniciative, ki vztrajajo pri pomislekih glede ustreznosti 
gradnje trase hitre ceste po zgornjem robu doline Pivol.
Predstavnika civilne iniciative Gibanje za Izolo, Mladen Baša in 
Vladimir Drobnjak, sta tako novinarjem v ponedeljek sklicala 
tiskovno konferenco na katero so prišli tudi nekateri od izolskih 
kmetov, ki bi jim nova cesta za vedno odvzela plodno zemljo, 
lastniki petih hiš, namenjenih rušenju, predstavnika koprske 
kmetijsko-gospodarske zbornice in kmetij skosvetovalne službe pa tudi 
podžupan Igor Franca terjana Purger Gojanovič iz Urada za okolje 
in prostor. Tema tiskovne konference je bila predstavitev zahteve po 
reviziji lokacijskega načrta poteka hitre ceste od Kopra mimo Izole, 
ki gaje vlada že potrdila ob koncu svojega mandata.
Po prejemu negativnih sodb z upravnega in ustavnega sodišča, kjer 
so bile zavrnjene njihove tožbe zaradi povzročitve škode, saj ta še ni 
nastala, so konec februarja ministrstvu za okolje in prostor poslali 
zahtevo za revizijo postopka sprejema državnega lokacijskega načrta 
omenjene trase in jo v vednost med drugimi naslovniki poslali tudi 
evropski komisiji.
V zahtevi po reviziji so med drugim navedli, da vlada ni upoštevala 
negativnega mnenja kmetijskega in prometnega ministrstva in niti 
negativnega mnenja kmetijsko - gospodarske zbornice in 
kmetijskosvetovalne službe. Ti se nikakor ne strinjajo, da bi nova 
cesta "povozila" toliko kmetijskih zemljišč; požvižgali so se tudi na 
mnenje odbora državnega zbora za infrastrukturo in okolje, ki je v 
svojih sklepih že aprila 2000 zapisal, naj se upošteva tudi varianta 
B5 (bližje območju Ruda). Poseben problem je po navedbah Civilne 
iniciative zaščitena kmetija Božič, saj se zaščitenih kmetij po zakonu 
ne sme deliti. To za kmetijo Božič po tem predlogu očitno ne velja, 
saj bo Valter Božič kar ob tretjino svojih zemljišč. Tu pa je tu še 
vprašanje višinskega namakalnega sistema, ki ga je v dolini Pivola z 
devetdesetimi odstotki sredstev pred leti financirala država, zdaj pa 
mu grozi delno uničenje.
Posebej ogorčeni pa so tisti kmetje, ki jim bo nova trasa porušila 
hiše, saj enako kot lastniki zemljišč, ki bi ostali brez zemlje, še 
vedno nimajo jasnih odgovorov o nadomestnih lokacijah.

IZBOLJŠAVE TRASE V DOLINI PIVOLA
Na tiskovni konferenci so predstavili tudi dokument s to vsebino, 
kar daje slutiti, da si občina oziroma država in predstavniki Civilne 
iniciative vendarle niso tako narazen, da ne bi dosegli vsaj 
nekakšnega kompromisa. Na to v občini tudi računajo, zato se bodo 
zagotovo odločili za konstruktivnejši pristop k reševanju tega 
neprijetnega zapleta, ki lahko gradnjo hitre veste zavleče za 
nedoločen čas. Tako-le so zapisali v svojem predlogu izboljšav.
Sprejet DLN HC Koper - Izola, ki ga je vlada na koncu mandata g. 
Ropa na predlog ministrov Kopača in Pavlihe vkljub močnemu 
nasprotovanju prizadetih prebivalcev arogantno sprejela, zelo 
pomanjkljivo in za obstoj kmetijstva in ohranitev kulturne krajine

xŠiviljstvo
Miloš Suzana s.p. 
Koprska 27, Izola 
tel: 031/205-939
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izredno škodljivo zarisuje potek trase HC na odseku Koper - Izola v 
dolini potoka Pivol. Tudi s stališča vodenja prometa sprejeta trasa ne 
ponuja dobrih in uporabnikom prijaznih rešitev!
Zavedamo se, da čudežev ni možno delati in da kakršnokoli vračanje 
lokacijskega postopka v predhodne faze dejansko pomeni odložitev 
gradnje za več let. Obžalujemo, da stroka ni resno preučila 
modificirane variante B5 predlagane s strani dr. Juvanca, profesorja 
FGG, ki je potek trase HC pod Markovcem predvidel v dveh 
predorih: prvega od semedelskega gradu do Moleta, kjer bi lahko 
uredili dodatni priključek HC na podaljšek Krožne ceste, drugega pa 
od Moleta do Rude, kjer bi se HC priključila na dosedanjo obalno 
cesto. Ta varianta bi omogočila boljše prometne rešitve tako za 
naselje Markovec, kot za prometno povezavo regijske bolnišnice 
Izola, kar je pomembno predvsem za intervencijsko pot reševalnih 
vozil. Tak potek HC ne bi predstavljal nobenih podražitev, potrebovali 
bi celo dober km manj nove HC, saj bi dolino Pivola prečkali po že 
zgrajenem delu obalne ceste, ki bi jo le se dogradili v štiripasovnico, 
brez dodatnih zemljišč in rušitev objektov.
Zadeva pa na strani predora v Izolski občini niti približno ni rožnata. 
Zaradi trmastega izsiljevanja občine, predvsem njene izredno vplivne 
in odločne županje, so prometni strokovnjaki pri pripravi predloga 
DLN naredili izredno slab kompromis. Prestavitev priključka Izola s 
področja Stavbenika proti zahodu je bistveno podaljšalo priključe poti 
na obstoječ držvno in občnsko cestno omreže, kar se se posebej 
odraž pri podaljšnju poti rešvalnih vozil za cca. 3 km proti regijski 
bolnišici v Izoli!

REŠITVE ŠE OBSTAJAJO
Reštev vidimo v premaknitvi priključka Izola na področje manjše 
dolince nasproti Mehana, kjer se novozgrajeni del HC najprej 
približa sedanji obalni cesti. Poseben problem predstavlja zaščita 
kmetijskih površin, se posebej kmetije Božič, ki po sedanjem DLN 
praktično izgubi polovico primernih kmetijskih zemljišč in pade na 
sam minimum kriterija (5 ha) za obstoj zaščitene kmetije!
Ker gre za edino kmetijo na tem območju, ki ima lastno zemljo v 
strnjenem kompleksu in ker v bližini ni nadomestnih zemljišč je 
potrebno korigirati izhod predora tako, da se skladno s spustom 
nivelete HC na koprski strani, niveleta HC zniža za cca. 7 - 10 m 
tudi na izolski strani. Nad tako prekrito traso HC bi lahko ustvarili 
primemo deponijo v tunelu izkopanega materiala, ki bi se terasasto 
oblikovala in po izgradnji namenila ponovni kmetijski rabi za potrebe 
kmetije Božič, s čimer bi odpadel odkup kmetijskih površin te 
kmetije v obsegu 3,5 ha, pridobili pa bi dodatno deponijo v sami 
trasi HC velikostnega reda vsaj med 50 in 100 tisoč m3.

Valter Božič, kot eden najbolj prizadetih akterjev te »zgodbe« pravi, 
da se pripravlja na zadnjo letino, predstavniki iniciative pa verjamejo, 
da bodo le dosegli ustreznejšo rešitev za nastale težave. Kdo bo prvi 
naredil korak k dogovorom pa bomo še videli. (D.M.)

Panasonic klimatske naprave
INVERTERJEM

JZi.kjng
V Klim NAPRAVE MOŽNOST OBROČNEGA ODPLAČILA
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UN Simonov zaliv

POMISLEKI Z VSEH STRANI
Predlog ureditvenega načrta Simonov zaliv, katerega javna obravnava 
se je končala 10. marca je bil deležen toliko pripomb, pomislekov in 
kritik, da so predlagatelji zagotovo presenečeni. Tudi uradna 
pojasnila oziroma odgovori predstavnika za tisk dajo slutiti, da se na 
Občini premalo zavedajo pomena številnih pripomb, ki so jih prejeli 
na račun omenjnega predloga prostorskega dokumenta, ki prinaša 
obsežne gradnje in posege v prostor Simonovega zaliva sosednjega 
Podbelvederja,Morove ulice in okolice.
Predlog je naletel na ostro kritiko udeležencev javne obravnave v 
KS Jagodje, mladi so to podprli z več kot 700 podpisi proti 
nasprotovanja pozidavi tega dela Izole, nasprotujejo strokovnjaki in 
Civilna iniciativa Gibanje za Izolo, zdaj pa še Svet KS Haliaetum, 
uradno stališče Sveta KS Jagodje pa bodo sprejemali danes. 
Pomembnejše od vsega tega pa je dejstvo, da je čutiti previdnost 
pri večini sogovornikov, ki opozarjajo na sprejeta in veljavna 
načela trajnostnega razvoja in vzdržne pozidave. Kdo ve, če bo 
politika dovolila strokovnim službam, da pri svojem delu 
upoštevajo tudi mnenja kritične javnosti?

Prejeli smo
KS HALIAETUM KRITIČNO 0 UREDITVENEM NAČRTU
Svet Krajevne skupnosti Haliaetum se je sestal na redni seji in 
obravnaval stališča, mnenja in pripombe na razgrnjen predlog 
Ureditvenega načrta Simonov zaliv v Izoli. Svet KS je zavzel 
naslednja stališča:
-Povezovalni hodniki in parkirni prostori na območju C1 zavzemajo 
veliko površino obstoječega parka in je škoda, da bi ta park s 
pozidavo uničili.
- »Nadomestna depandansa« naj ne bo višja od obstoječe, ker bo 
sicer okrnjena veduta
- Smo proti preboju - odprtju Morove ulice na Prešernovo cesto,
ker služi samo stanovalcem in bi se jim z odprtjem znižala kvaliteta 
bivanja.
- Za vsa področja D (Dl, D2, D3 ) naj veljajo enaki pogoji
- Na področju C4 naj se nič ne gradi
- Za področje pod Belvederjem, torej hotelsko področje El naj se ne 
izvede.
Predlog Sveta KS Haliaetum je, da če se izkaže interes investitorjev 
za gradnjo hotelov v Izoli, naj se povežejo z lastniki področja bivše 
tovarne Argo, kjer so predvideni apartmaji in se tam zgradi hotel.
- Najprej naj se poišče rešitve ureditve plaže pod Belvederjem.
- B2 naj ostanepeščena obala.

Predsednik Sveta KS, Lucio Gobbo

^ Povečajte higieno in varnost ' 
pred okužbo v stanovanju.

Je kdo trenutno doma bolan? Imate morda majhnega otroka?

NOVO: dezinfekcijski sprej Germo
Dezinfekcijsko sredstvo z močnim 

baktericidnim učinkom v obliki spreja:
za dezinfekcijo celotnih prostorov oz. zraka v prostorih ali 

posebej postelj, straniščnih školjk, kopalnih kadi ipd.
Praktično, hitro in koristno!

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje
Tel.: 64 - 040 - 64

PRIPOMBE NA RAZGRNjENI URBANISTIČNI NAČRT SIMONOV ZALIV
Predstavljeni zazidalni načrt je še eden v plejadi zazidalnih načrtov v 
izolski občini, katerega cilj je čimveč praznega prostora pozidati, za 
znanega in neznanega kupca, ne glede na odpor velikega dela domačinov, 
ki nasprotujejo predstavljeni prezentaciji načrtov.
Kot predstavnik civilne iniciative Gibanja za Izolo se z ZN kot arhitekt 
in kot domačin ne morem strinjati iz naslednjih razlogov:
- območje C1:
Če pogledamo komercialni prospekt objektov v Simonovem zalivu, 
ponujajo kot kvaliteto tudi nepozidan zelen prostor ob neimenovani široki 
cesti, kot tudi peš sprehajalno pot ob depandansah. Po projektantovi 
viziji, pa pozida zadnji del zelene proste površine in teniških igrišč. Gos/a 
zazidava zapira do sedaj odprto veduto na morje. Smatram, da mora ostati 
prostor nepozidan, na predvideni lokaciji je možno in zaželeno urejati 
podzemne garaže in reševati pomanjkanje parkirnih prostorov za širše 
območje. Vsekakor pa mora površina parterja ostati nepozidana in 
zazelenjena. Če se prostor obravnava kompleksno, je potebno tudi za 
območje Dl in D3 zagotoviti manjkajoče parkirne prostore.
Ena večjih neumnosti je eliminacija obstoječe peš poti in sprememba le-te 
v prometno cesto z obojestranskim parkiranjem. Projektant se je trudil 
ustreči naročnikom v smislu gesla »pripeljite mi avto v spalnico«. Gosto 
zazelenjeno in zaraščeno peš pot, ki jo kot kvaliteto prodajajo v svojih 
prospektih, so spremenili v dvosmerno cesto z obojestranskim parkiranjem 
in zopet dali prednost stroju (avtomobilom) in jih pripeljali do 5 m od 
depandans. Tako se ne projektira. Mislim, da je projektant »šprical« ure 
iz predmeta urbanizem.
- območje C3 in C4:
Apartmajsko naselje na omenjenem območju je zamišljeno, kot bi šel čez 
to območje Atila. Na njem bo vse požgano in na terenu ne bo več rasla 
trava. Naselje z eno potezo povozi »staro-nevredno« arhitekturo prof. E. 
Mihevca in v ravni črti vzporedno z obstoječo cesto postavi novo 
strukturo na strmem terenu (višinska razlika do 17 m). Predvidena 
struktura bi bila mogoče sprejemljiva na ravnem terenu, ne pa na takem 
strmem terenu. Veliko vprašanje se zopet pojavlja, ali tako naselje sploh 
potrebujemo in ali je v korist Izolanov. Če bi se zazidava izvedla, bi 
izginil gosti pas tamponskega zelenja, ki sega od ceste do Simonovega 
zaliva, zazijala bi rana v širini 40 m in dolžini 100 m, ki bi bila še 
posebno vidna z morske strani
- območje E1:
Predstavlja največno neumnost, ki jo nihče noče in nihče ne potrebuje. 
Predstavljena je bila v maniri korenčka in palice. Najprej pokažejo 
»grdosijo« natečajnega elaborata in povedo kako so objekt znižali in 
prestavili od obale, skratka naredili prijaznejšega, ob zastraševanju 
sprejmite to, če ne bomo gradili po starem ZN (deja vu). Skrajni čas je, 
da se dogovorimo, kaj se sme pozidati in kaj je sveto (kaj se ne sme 
nikoli pozidati). Menim, da je to področje od pod Belvederja do 
Strunjana. Hotel na tej lokaciji ne sme nikoli zrasti
Rezime mojega pisanja je naslednji: Odločen odpor proti pozidavi na 
celotnem območje od San Simona do pod Belvederja. Morebitna
manjkajoča hotelska struktura ima dovolj dobrih in prostih lokacij 
(lokacija Argoline, lokacija Ribe, lokacija bivših Stavbenikovih delavnic), 
vendar ne neka preživeta megalomanska struktura in ne apartmaji, temveč 
manjši družinski hoteli in ostala spremljajoča gostinska infrastruktura.
Občini Izola in njenemu Uradu za okolje in prostor pa priporočam 
branje lokalne Agende 21, ki jo je občinski svet sprejel na svoji seji 
8.6.2004, ker jim je šla (Agenda 21) skozi eno uho notri, skozi drugo pa 
ven in bom ponovil cilje, ki so jih sprejeli z Agendo 21 za občino Izola:
1. Usklajeno in učinkovito delovanje lokalne skupnosti, celotnega 

gospodarstva in negospodarstva za doseganje trajnostnega razvoja,
2. skrb za okolje pri prebivalcih,
3. izboljšanje kakovosti življenja vseh prebivalcev občine Izola.

Vse te tri točke so bile ignorirane. Predviden ZN ne predstavlja 
trajnostnega razvoja, ne predstavlja skrbi za okolje in ne izboljšuje 
kakovosti občine Izola.
Pri obravnavanem zazidalnem načrtu pa se je pokazalo učinkovito 
delovanje lokalne skupnosti (smatram, da so to zainteresirani občani in 
mladina), ki se ne strinjajo s pozidavo. Urad za okolje in prostor in 
občinska uprava bi morali biti usklajevalec mnenj, do sedaj pa sta 
si vedno lastila odločanje v imenu lokalne skupnosti. Odločenost 
zainteresiranih občanov in mladine, pa jih opozaija na odklonilno mnenje 
domačinov, ki so vedno bolj enotni v svojih zahtevah po nepozidanosti 
omenjenega območja in so v skrajni možnosti pripravljeni organizirati 
ukrepe državljanske nepokorščine in referenduma.
Menim, da so minili časi, ko smo vsako pozidavo pozdravili kot novo 
delovno zmago.

Za civilno iniciativo Gibanje za Izolo
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Reakcije

ZUPANjA OPGOVARIA UVODNIKU IN UVODNICARjU
Vsi občani in občanke naše občine, ki so prebrali uvodnik v zadnji 
številki izolskega Mandrača, so se zagotovo zgrozili, ko so spoznali, 
kakšna strašna bodočnost nas čaka, ker je aktualna županja tako zelo 
zavozila občinske finance, da bo drugo leto, ko ne bo več izvoljena, saj 
jo bodo volilke in volilci kaznovali za njeno samopašnost, njene grozovite 
napake in zapravljivost, občina končala v stečaju. Zlasti seveda zato, ker 
je zapravljala občinski denar za napačne namene, ne pa za tiste, ki se 
dozdevajo edini pravi piscu uvodnika.
Take županje si po mnenju uvodničarja pač nismo zaslužili in skrajni čas je, 
da pobere šila in kopita in gre kamor jo noge nesejo, samo v naši - od nje, 
zlobne zapravljivke - trpinčeni Izoli ne sme ostati. Morda bi bil že čas, da 
uporabimo malce smole in perja? Ali pa bi bilo bolj praktično malce zakuriti 
kakšno majhno grmadico - samo toliko, da se rešimo ene take, saj veste...? 
MATEMATIKA
Seveda opozicija v občinskem svetu nima samo 10% glasov. Če namreč 
seštejemo 6 ZLSD + 6LDS + 2 DeSUS+ 2 MI+ 2 (ubogljiva ali neubogljiva 
skupnost Italijanov), ostaja še vedno 5 svetnikov, kar je natančno 21,7%, 
glasovanje ob posameznih fazah sprejemanja proračuna pa je bilo precej nižje 
kot 18 glasov ali 78,3% ZA.
Župan, ki bo sledil tej nemogoči zapravljivki, bo pa že moral poznati 
matematiko. Pa ne zato, ker sicer ne bo mogel sanirati tsunamija, ki ga bo 
zapustila za seboj, ampak zato, ker bo moral znati seštevati, množiti, 
odštevati in deliti, pa tudi sestavljati, razlagati in izvrševati, predvsem pa 
razumeti proračun.
TERAPEVTSKA SKUPNOST
Tako seveda ne bo pomešal tekoče porabe z investicijsko in namenoma 
nekorektno primerjal obsega sredstev, ki so namenjena vsakoletnim tekočim 
odhodkom za potrebe športnih društev, društva prijateljev mladine in 
Rdečega križa z investicijo v izgradnjo stavbe, ki bo namenjena večletnemu 
bivanju, delu in zdravljenju novih in novih generacij odvisnikov, ki bodo v 
skladu z načrti terapevtske skupnosti predvsem fantje in dekleta iz slovenske 
Istre. Ali se še najde v Izoli kdo, ki bo jasno in javno zatrdil, da naši 
odvisniki (pa ne zgražajte se nad svojilnim zaimkom "naši”, ker so, če 
hočemo ali nočemo, naši in moramo poskrbeti za to, da se vrnejo v 
normalno, zdravo življenje) ne potrebujejo naše skupne pomoči vse od 
zdravljenja do ponovne vključitve v varno domače okolje?
Za tekoče odhodke terapevtske skupnosti in društva zdravljenih alkoholikov 
ter drugih društev, ki bodo prijavila svoje programe na razpis občine, pa je 
namenjenih komaj 3.646.000 tolarjev, razen javnih del, za katera bo 
namenjenih cca. 2,5 milijona tolarjev.
ZDRUŽENE IGRE NARODOV
Tudi trditev, da Združene igre narodov dobijo denar brez vnaprej 
pripravljenega programa, kaže samo na to, da uvodničar ne ve, o čem govori, 
tako kot to velja tudi za trditev, da je Kino otok postal prireditev posebnega 
pomena, "kar nikoli ni uspelo Eurofestu". Z dokazi lahko ovržemo prvo 
trditev: ZIN so bile z detajlnim programom prijavljene na razpis MOVIT-a že 
konec lanskega leta in samo nekdo, ki je štirinajst let hodil po Izoli z 
zaprtimi očmi lahko trdi, da od tega mednarodnega projekta ni bilo za naše 
mlade Izolankc in Izolane, pa tudi marsikaterega koprskega in piranskega 
mladinca in mladinko nobene koristi. Koliko stotin mladih bi sicer imelo 
možnost doživeti neposreden stik z Madžarsko, Nemčijo, Češko, Avstrijo, 
Jugoslavijo? Ali bi se sicer lahko srečali z njihovimi običaji, okoljem, 
sklenili prijateljstva z vrstnicami in vrstniki?
PRIREDITVE POSEBNEGA POMENA
Pa trditev, da Eurofest nima v Izoli statusa prireditve posebnega pomena in 
da njegov organizator ne ve že v naprej, koliko sredstev je za ta festival 
namenjenih v proračunu ali da ga čaka bitka za sredstva na splošnem 
javnem razpisu je posledica nepoznavanja proračunskih zakonitosti: eno je 
namreč javni razpis, s katerim občina ali država poziva neznane organizatorje 
prireditev, da se prijavijo nanj, drugo pa poziv organizatorjem tradicionalnih 
prireditev, da predložijo svoje programe za posamezno leto. Po logiki 
uvodničarja bi torej tudi Kino otok - Cinema Isola moral kandidirati na 
splošnem javnem razpisu, enako pa tudi Center za kulturo, šport in prireditve 
za Ribiški praznik, pa dneve oljčnega olja, vina in rib, pa za Ex tempore, 
za poletne godbe in glasbeno poletje v Izoli in še kakšno. Ali je žalostno 
preminuli festival Mediteran imel tudi status prireditve posebnega pomena, 
ker je imel dolga leta vsako leto zagotovljena sredstva v proračunu in jih je 
dobil brez splošnega javnega razpisa?
TRGOVANJE S PRORAČUNOM
Nizki udarci, nesramne obtožbe o podkupljivosti posameznih svetnikov in 
svetniških skupin in podobne kvante so že znana praksa v Izoli, zato bi o 
tem ne izpbljali kaj dosti besed.________________

Toda vendarle: če nekdo kot ceno za potrditev proračuna postavi gradnjo 
reševalne postaje, mu je po mojem skromnem prepričanju treba samo čestitati, 
saj se "prodaja" za uresničitev skupnega, javnega interesa, za koristi nas, 
občanov Izole, Kopra in Pirana, ker bo nova reševalna postaja uredila razmere 
za delo reševalcev za vse nas in seveda v interesu delavcev na reševalni 
postaji, ki sedaj delajo v sramotnih delovnih pogojih in razmerah.
In spletna točka v Kortah? Ali se komu zdi, da podeželje ne potrebuje
prostora, kjer je omogočen dostop do svetovnega spleta in kjer lahko mladi z 
vasi posredujejo svoje znanje računalništva svojim starejšim sokrajanom? Ali 
pa je mogoče razmišljati tudi tako, da je treba prebivalkam in prebivalcem 
vseh starosti ponuditi dejavnosti, okoli katerih in zaradi katerih se bodo začeli 
pogosteje zbirati in družiti ter pri tem skupaj poiskali rešitve za sodobno in 
predvsem solidarno, če hočete - prostovoljsko - pomoč vsem tistim, ki jim 
predstavlja težavo dostopnost trgovin, knjižnice, pa tudi česa drugega. Če je 
to bila za koga podkupnina: bravo, vsaka mu čast, še bi si želeli tako
podkupljivih ljudi!
In nazadnje: kdo je tisti, ki je glasoval za proračun, da bi bil nagrajen z 
gradnjo hotela pod Belvederjem? Prosim, da se javi! Poslali ga bomo h 
gospodu, ki ima v lasti objekt, ki je več kot polovico na črno zgrajen, na 
zemljišču v tuji lasti, za katerega ne plačuje nič in izvaja v njem dejavnosti, 
katerih finančni učinki so dovolj velika spodbuda, da se je izplačalo
organizirati celo vseslovensko elektronsko kampanjo, da bi se donosna
finančna dejavnost ohranila za nedoločen čas. Morda se bosta lahko kaj 
zmenila.
O ZADOLŽENOSTI OBČINE
In še zadnja nepotrebna skrb: občina Izola je ZELO MALO ZADOLŽENA 
glede na svojo bilanco stanja, obseg proračuna in glede na letne obveznosti, 
ki jih ima iz naslova odplačila kreditov za gradnjo stanovanj in 
stanovanjskega bloka ter plačila najemnin za finančne najeme za igrišče z 
umetno travo, opremo za kegljišče in kombi. Tako novemu županu ali županji 
ni treba prav nič skrbeti za finančno stabilnost občine, pa tudi za zakonitost 
njenega delovanja ne vsaj do njegovega ali njenega nastopa. Kako pa bo 
delal/a naprej, je seveda njegova /njena odločitev. Če bomo izvolili 
takega/tako, ki že sedaj meni, da ima njegov/njen interes večjo težo od 
interesa občine, njenega premoženja in zakonitega ravnanja, potem res gorje 
Izoli, Izolankam in Izolanom.

Breda Pečan, kot vse kaže najslabša in najbolj pogubna županja Izole vseh časov

Pojasnilo: Med prebiranjem odgovora g. Županje me je kar nekajkrat imelo, da bi 
opozoril na sprevračanje mojih navedb in pomislekov, pa sem se zadržal, saj res 
ni primerno, da imam kot urednik časopisa privilegij pred drugimi bralci, zato 
bom z odgovorom oziroma z dodatnimi pojasnili bralcem počakal do naslednje 
številke. Zadnjega odstavka pa raje ne bi komentiral, ker res ni na ravni županske 
funkcije. Gospa bi namreč lahko opazila, da niti ob vsakokratnih srečanjih, niti v 
časopisu in niti med volilno kampanjo nisem nikoli, za razliko od nekaterih, trdil 
ali dal slutiti, da županja svojim interesom daje prednost pred javnimi, pa čeprav 
so mi in mi še vedno mnogi zatrjujejo, da je temu tako. (Mef)

Salon %a nego telesa^ 
I^ola, Smrekarjeva 12
te!.: 05/ 641 66 65 
gsm 041 557 663

Prepustite se čudovitemu doživetju in ponovno odkrijte sebe.

Kamni, ki jih uporabljamo pri \*4O^0' 
masaži, so popolno darilo ^aSaia ?

^ narave. Razgreti, naravno ^oc'^' •
zglajeni kamni vulkanskega u^ans^'rr"
izvora so izreden vir globoke ^aitvo' 
sprostitve. Prepojeni z zdravilnimi !
eteričnimi olji pospešujejo prekrvavitev in 
sproščajo utrujene mišice. Masaža z vročimi 
kamni odpravlja številne težave: stres,
napetost, nespečnost, glavobol, bolečino v 

/ mišicah in sklepih. Uspešno odpira tudi čakre 
in tako odpravlja energijske blokade v telesu.

Od 1.marca do 20.marca 2005,
10% popust pri proticelulitnih programih. >
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Ladjedelnica Izola
v

DELAVCI BREZ PLAČ, DELA PA OD NIKODER
Dogajanje v izolski ladjedelnici ni deležno velikega medijskega 
pompa. Pravzaprav so nase še najbolj opozorili ukrajinski mornarji, 
ki so ostali na ladji brez plače, dokaj neopazno pa so minile težave 
samih delavcev ladjedelnice, ki že takrat niso imeli prav veliko dela, 
zdaj pa so brez dela že nekaj mesecev in zato tudi brez plač. 
Čeprav je veliko delavcev vezanih na kooperante, saj pri nas 
skorajda ni več mogoče najti delavcev za določene poklice, pa je 
vendarle veliko Izolanov, ki se jim ne obeta nič dobrega.
Ladjedelnica Izola se je po letu 2000 razcepila na štiri podjetja. 
Jachting center, takoimenovano suho marino, kjer naj delavci ne bi 
imeli težav z dohodki, ob njih pa sta še Ladijsko splošno 
vzdrževanje in Ladijske storitve. V omenjenih delajo nekdanji 
proizvodni in tehnični delavci Ladjedelnice. Četrto podjetje je 
Ladjedelnica Izola, ki so ji prepustili režijske delavce, upravo, vodje 
oddelkov in nekdanji navtični del, po domače povedano, vse tiste, ki 
so »strošek«.
Ta strošek, skupaj šteje 20 delavcev Ladjedelnice, ki je takrat 
zaposlovala še 31 ljudi, je po izredni odpovedi na Okrožnem sodišču 
v Kopru marca lani vložil predlog za uvedbo stečajnega postopka za 
podjetje. Podjetje se je odzvalo s predlogom za uvedbo prisilne 
poravnave, ki mu je sodišče ugodilo. Lanskega decembra je podjetje 
predlog za prisilno poravnavo umaknilo.
IGRA MAČKE IN MIŠI
Po umiku prisilne poravnave so se lastniki Ladjedelnice menda 
skušali pogoditi o izplačilu dolga zaposlenim, ki naj bi jim ponudili 
izplačilo približno 20 odstotkov dolga, to pa so delavci zavrnili. Tako 
lastnikom ni preostalo nič drugega, kot da so mesec dni po 
umaknitvi predloga na sodišču ponovno vložilo predlog za prisilno 
poravnavo. Delavci so seveda prepričani, da s tem ne bodo 
poplačani, zato bodo ponovno vložili predlog za uvedbo stečajnega 
postopka.

Ob tem je še najbolj zaskrbljujoče dejstvo, da za Ladjedelnico ni 
videti pravega izhoda. Podjetje nima denarja niti za repromaterial, 
bančne kredite težko dobijo in tudi v primeru, da bi na dok dobili 
kakšno ladjo je vprašanje, če bi dobili material za popravilo. Ob tem 
pa so seveda povsem odvisni od kooperantov, ki v glavnem prihajajo 
s Hrvaške in na ta način se podjetje otrese težav z delavci, ki jih ti 
kooperanti zaposlujejo.
Kako se bo končala kalvarija izolske ladjedelnice ni jasno. Varianta z 
odhodom v koprsko luko se vse bolj oddaljuje, želja po ureditvi 
druge izolske marine pa je vse bolj prisotna. Sama po sebi se ponuja 
rešitev: dok je treba čimprej prodati. Ali se motimo?

DELAVCI IN NJIHOVA PRAVICA
Pred letom dni je 20 zaposlenih v Ladjedelnici Izola delodajalcu 
podalo odpoved, saj zaradi omenjenega prestrukturiranja in 
domnevnih dolgov podjetja niso redno prejemali plač. Večini bo 
rok, ko so upravičeni do nadomestil pri zavodu za zaposlovanje, 
potekel te dni. Če podjetje zapadlih obveznosti do delavcev ne bo 
poravnalo, bodo postali odvisni od socialne pomoči.

Vi izberite cilj, mi poskrbimo za najkrajšo pot.

Finor
l e a s i n g
Finor leasing d.o.o.. Pristaniška 14, 6000 Koper 
tel.: (OS) 666 13 61, e-mail: finor@finor.si

{C Banka Koper
Banka Koper d.d., Poslovna enota Izola, Drevored l.maja 5, 

6310 Izola, tel.: (OS) 669 3 200, www.banka-koper.s«

m P Ml l/UPJJU M bJLJ;y
Le da so nekatere krajše, druge zapletene, tretje 
polne ovir. Ne glede na to, kakšen cilj ste si izbrali, 
vam lahko pomagamo izbrati najkrajšo pot. V 
skladu z dogovorom med Banko Koper in družbo 
Finor leasing lahko občani, zasebniki in pravne 
osebe sklenejo pogodbo finančnega leasinga za 
nakup osebnih in komercialnih vozil ter opreme v 
vseh poslovnih enotah Banke Koper po 
Sloveniji.

Pri odločitvi naj vam pomagajo številne prednosti 
leasinga:

• hiter in enostaven postopekodobritve,
■ mesečni obroki se ne spreminjajo in so vezani 

na devizno klavzulo (EUR), plačljivi v tolarski 
protivrednosti,

■ investicijo lahko podjetje uveljavlja kot 
znižanje davčne osnove pri ugotavljanju 
davka od dobička,

• ne vpliva na kreditno sposobnost in bančno 
boniteto leasingojemalca,

■dobrodošla rešitev za novoustanovljena 
podjetja, ki še ne izkazujejo rezultatov 
poslovanja,

■ znesek financiranjaje lahko višji kot pri kreditu,
■ v primeru neplačevanja je običajni ukrep 
vračilo predmeta leasinga, pri kreditu pa 
banka ali zavarovalnica posežeta po sredstvih 
zavarovanja (hipoteka idr.).
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KAPUČINO
Nogomet-2. SNI 
0D10ČI1NI MESEC Z1IZOMNE
Veijetno bo prvi mesec pomladnega dela 
prvenstva že nagnil tehtnico na stran obstanka 
ali izpada Izole Argete v drugi ligi. Edini 
primorski predstavnik bo namreč do srede 
aprila odigral še štiri kroge drugega dela 
prvenstva, v katerih so znani njegovi 
nasprotniki. Poleg Dravinje in Dravograda, s 
katerima se bo pomeril v prvih dveh krogih, 
ga v nadaljevanju čakata še dvoboja z 
neposrednima konkurentoma za obstanek 
Factorjem in Livaijem. Slednja zasedata deseto 
oziroma deveto mesto ter imata po tri točke 
prednosti pred Izolani, ki se že dolgo ne 
morejo odlepiti od predzadnjega mesta.
Start ne bo lahek, saj je Dravinja neugoden 
nasprotnik in v nedeljo bi bila točka vsekakor 
lep dosežek. Nekoliko večjo priložnost za 
uspeh vidi izolski tabor na prvi domači tekmi 
prihodnjo soboto proti Dravogradu. Hud poraz 
proti Factoiju v prvem delu ni pozabljen in v 
tretjem krogu nadaljevanja modrobeli novincu 
v ligi obljubljajo maščevanje. Če bodo ohranili 
ritem dobrih nastopov na gostovanjih, bi si 
lahko z novimi točkami precej povečali 
možnosti za obstanek. Teden dni zatem bodo v 
tekmi proti Livaijem lahko računali na
vzpodbudo svojih gledalcev, ki jo bodo - 
glede na močno okrepitev livarjev, poleg 
borbenosti na igrišču vsekakor potrebovali.
Izolski strateg ima še nekaj težav s sestavo 
ekipe. Povratnik v ekipo Peter Tosič in 
posojeni Koprčan Boštjan Pepelko bosta zaradi 
poškodbe še nekaj časa odsotna. Veijetno bo 
manj kot doslej na razpolago tudi njegov 
klubski kolega Blaž Valenčič. Vsekakor pa bo 
dobrodošel prihod Roka Božiča, Jana Pahorja, Mitje 
Vilerja, Aleksandra Rajčeviča in drugih, ki so na 
pripravljalnih tekmah Izole prikazali zadovoljive nastope. 
Tudi igra novinca Marka Krajcerja, ki je zapolnil vrzel v 
obrambni vrsti, je dobra. Sicer pa bodo glavni del bremena 
v naslednjih petnajstih krogih nosili fantje, ki so jeseni 
tvorili prvo enajsterico. Med njimi jih kar nekaj (še) nima 
dolgega nogometnega staža kot izkušena Rastoder in 
Čauševič. Cauš je v zadnjih štirih jesenskih krogih s 
svojimi zadetki barko izolskih nogometnih ribičev še 
obdržal nad gladino. A dejstvo je, da on sam ne bo zmogel 
izvesti preobrata, če tudi soigralci na vseh tekmah ne bodo 
zaigrali s polno močjo.
Darijo Pribac ima na spisku naslednje fante: Rupnik, Paal, 
Kalčič (vratarji), Sirotič, D. Božič, G. Pahor, Maletič, B. 
Božič, Hasič, Čauševič, Hanc, Batista, Rastoder, 
Šabanovič, Valenčič, Pepelko, Bašanovič, R. Božič, J. 
Pahor, Viler, Rajčevič, Krajcer, tosič, Črnigoj, Franetič, 
Meš. Med njimi se lahko najde še kakšno ime iz 
mladinskih vrst, saj smo nekaj teh fantov že videli na 
pripravljalnih tekmah.
Lahko se samo nadejamo, da bodo Izolani v naslednjem 
mesecu izkoristili svoje priložnosti in da poškodbe in 
kartoni ne bodo še bolj zredčile njihovih vrst. Zatem se 
namreč začenja tretji del prvenstva, kjer jih sprva čakajo 
tekme z ekipami z gornjega dela lestvice. Ne glede na to, 
so- računajoč na izkušnje in mladostno zagnanost igralcev, 
v izolskem taboru optimistični v prepričanju, da tudi po 
končanem prvenstvu ostajajo v drugoligaški družbi.________

Odbojka 
2. SOL-ženske
Hitachi - Ljubljana II 3:0 (25:13,25:10,25:13)
Hitachi: Stanič, J. Pcšič. M. Pešič, Kolar, Dobrinja, 
Čeklič, Bandelj, FajiČ. Trener: Tihomir Pcšič.
Za izolske odbojkarice je bilo srečanje z ekipo z dna 
lestvice bolj kot prvenstvena tekma dober trening. Gostje 
niso imele nobenih možnosti, tako da so domačinke 
posamezne nize dobile z visoko prednostjo in tekmo 
končale v manj kot eni uri.
Rutinirana zmaga je Hitachi obdržala na vrhu lestvice in 
ima 50 točk. Šentvid je drugi (48), ekipa Mladi Jesenice 
so tretje, a so v tekmi z Mislinjo oddale točko in tako 
za Izolo zaostajajo že za tri točke (47). Z njimi se bodo 
naše odbojkarice pomerile 2. aprila v Izoli. To soboto pa

Pokal MNZ Koper
Avtoplus Korte - Jadran Dekani 2 : 2

(Ll)
Malija- Stadion NK Avtoplus Korte, 
gledalcev 150, sodnik Ponis (Koper). 
Strelci: 0:1 -Kneževič (22 - llm), 1:1 - 
Štampfcr (34), 2:1 - Baruca (72), 2:2 
Kneževič (85).
Avtoplus Korte: Sirotič, Malikovič (od 
76. Martinelli), Stepančič, FurlaniČ, 
Scrdinšek, Bauer, Marjanovič (od 46. 
Mujkič), Štampfer, Baruca, Dromljak, 
Muminovič. Trener Ivan Patarič.
Po remiju na prvi tekmi v Dekanih (1:1) 
so Pataričevi fantje kljub okrnjeni zasedbi 
optimistično pričakovali drugo finalno 
tekmo. Gostje so s pogostimi prihodi 
pred domači gol že v začetku nakazali, 
da bo domača obramba imela veliko 
dela. Ob prostem strelu Knežcviča so bili 
zelo blizu zadetka, a se je Sirotič izkazal 
z dobro obrambo. Nekoliko zatem je ob 
prekršku Bauerja nad Mitjo Radovccm 
sodnik Ponis dosodil najstrožjo kazen, ki 
jo je Kneževič realiziral. V nadaljevanju 
so gostje zapravili več izrednih 
priložnosti, dvakrat pa so tudi zadeli 
okvir domačih vrat. Avtomobilisti so 
spričo pretežno obrambne igre imeli manj 
možnosti za zadetek. Eno je v gneči 
pred dekanskim golom izkoristil Štampfer 
ter izničil vodstvo gostov. Sicer pa je 
koprski sodnik Ponis spregledal precej 
očitnih prekrškov v korist Kort. To je 
pospešeno dvigovalo pritisk domačim 
igralcem in gledalcem, še najbolj pa 
Patariču, ki je glasno izražal svoje 
nezadovoljstvo in še pred koncem prvega 

dela moral med gledalce.
Drugi polčas je postregel z atraktivno igro obeh 
enajsteric. Domači so zaigrali odločneje in večkrat 
nevarno ogrozili dekanski gol, a so bili Štampfer, 
Furlanič in Mujkič netočni. V izredno dinamični igri 
so se tudi gostje pogosto pojavljali pred Sirotičevim 
golom, a je bil ta v dvobojih z njimi uspešnejši. 
Športna sreča je bila tokrat na strani domačih, saj so 
Dckančani v drugem delu še dvakrat zadeli prečnik. 
Kortežani so hitreje kot v prvem delu prehajali iz svoje 
polovice v napad in v eni takih akcij povedli z 
zadetkom Baruce. Nekoliko zatem bi lahko Mujkič že 
določil zmagovalca, saj se je sam znašel pred vratarjem 
Jadrana, a je streljal mimo gola. Preciznejši strel pa je 
imel Dekančan Kneževič, ki je s svojim drugim 
zadetkom na tekmi izenačil rezultat ter s tem Jadranu 
(dalje več golov v gosteh) priboril končno zmago.
Branko Furlanič, Avtoplus Korte: Nastopili smo 
nekoliko oslabljeni, kar se je poznalo zlasti v prvem 
polčasu. V drugem smo oboji imeli veliko možnosti, na 
koncu pa seje bolje izšlo Dekančanom. B. VUGA)

V NEDEU0 KORTEŽANI K SLOVANU
Končno bodo tudi tretjeligaši nadaljevali s 
prvenstvenimi tekmami. Večina srečanj bo v soboto, 
Kortežani pa bodo igrali v nedeljo na Kodeljevem z 
začetkom ob 15.00 uri.

^ POGLED 
S STRANI

/,/T T piše ŽARKO
za Kapučino Športi

Uspešni rokometni teden je za nami. Vodijo seveda 
Celjani, do nove krone pa še dva koraka. Tudi tihe 
želje so se uresničile, Barcelona je naslednja. Naše 
prvakinje so v Skopju res izgubile, vendar je razlika 
ulovljiva in tako bodo tudi one korak blizu finalu. 
Razočarani so v Velenju, poraz (prvenstveni) proti

Kopru je pustil preveč posledic, v evropskem 
prvenstvu so bili prekratki za gol.Ob vsem pa še 
najbolj odmeva, pa ne le pri rokometaših, tekma v 
Zagrebu, med Zagrebom in beograjskim Partizanom. 
Preveč vprašanj, tudi direktna TV oddaja med 
vpletenimi ni stvari premaknila. Kako je bilo
slovenskemu delegatu Jugu, si lahko samo
mislimo.Direktiva (EHM), da se tekma mora odigrati 
je samo dokaz, da je zveza precej nazaj s papirji. 
Izražanje nadmoči v športu je zlezlo pregloboko in 
težko je predvideti posledice. V nogometu so angleške 
huligane spremenili v »ovčke«, zato čudi, da tudi 
rokomet ne naredi česa podobnega. Seveda ni vse 
samo v kulturi navijanja, vedno se pojavljajo isti 
udeleženci. Ograje in podobne stvari so le začasna 
rešitev. Nekdo je omenil vzgojo navijačev, toda kako 
predvideti, predvsem pa kako učiti. Vse je splet 
mnogih elementov, klubom pa prijajo polne
dvorane.Pri nekaterih je potreben carski rez,predvsem

pa upoštevanje , da je vse le šport.Domača 
rokometna scena se nadaljuje z razigravanji za 
napredovanje. Izolani so gostovali v Gornji Radgoni 
in zmagali. Niso blesteli, pomembne so točke. Vse 
napovedi tokrat kažejo, da je zahod res močnejši in 
šele zadnja tekma proti Krškemu bo dala prvaka.
Ob napredovanju pa se nam zopet obeta obilica 
derbijev (Sežana, Nova Gorica) Še nekaj korakov, ob 
katerih pa je potrebno vse dvigniti na višjo raven. 
Rokometašice bodo sezono končale na Škofijah. 
Rešene vseh skrbi bodo skušale končati z zmago, 
toda tudi Burja načrtuje play off in tekma bo 
zanimiva.

www.goldenindex.com
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Namizni tenis-I.SNTL-članice 
NTKPrevent:NTSArrigoni6:2
V sredo 9.3. so igralke Arrigonija igrale v gosteh proti ekipi Preventa iz Radelj. 
Domača ekipa je takoj na tačetku povedla in do igre dvojic je bil rezultat že 5:1. 
Nato staRahotin Kristina in Kristin Fatorič zmagali v dvojicah. Kristina Rahotin je 
bila v dvoboju, ki je sledil, slabša od hrvaške igralke Purkat in tako je bil končni 
rezultet dvoboja 6:2.
Kljub visokemu porazu so igralke Arrigonija odigrale borbeno z željo po zmagi in z 
nekoliko športne sreče, bi lahko iztržile še kakšno zmago.
NTSArrigoniM Ptuj 4:6
Že v soboto je ekipa nastopila doma proti Ptuju. Tudi tu so igralke Arrigonija pričele 
slabo. Ptujčanke so povedle 5:2. Nato sta Kristina Rahotin in Kristin Fatorič zmagali 
vsaka po en dvoboj. V zadnjem dvoboju, ki bi lahko prinesel domači ekipi točko, pa 
je bila Breda MojsiloviČ boljša od Nike Marušič. Tri zmage je ekipi prinesla Kristina 
Rahotin eno pa Kristin Fatorič. Blizu zmagi je bila tudi Nika Marušič, ki je v petem 
odločilnem nizu izgubila na razlike proti hrvaški igralki Škudar.
Drugo mesto Kristin Fatorič
V nedeljo je v Ljubljani potekal 3.odprti turnir RS Slovenije za kadete in kadetinje. 
Najboljše se je odrezala Kristin Fatorič, ki je osvojila drugo mesto. V finalu jo je 
3:0 premagala Manca Fajmut iz Fužinarja Interdiskonta. Pri dekletih je svoj najboljši 
rezultat dosegla še Maja Grizelj,ki se je uvrstila med 16najboljših.
Pri kadetih se je na glavni turnir in med 16 naboljših uvrstil Simon Frank za med 8 
najboljših je izgubil z Ožaničem iz Kočevskega Melamina.

ROKOMET
RDPRULE67:RDIZ0LA 27:34 (17:15)
Izolani so se po slabem začetku (10:4) le pobrali in postopno strli odpor 
Ljubljančanov, ki v drugem polčasu niso našli prave rešitve proti boljšim gostom. V 
napadu je bil najbolj razpoložen Matej Srabotič (9).
KADETI ROKOMETNEGA DRUŠTVA ISTRARENZ PLINI VARNO NA DERD110. KROGA DP 
PROTI ROKOMETAŠEM IZ KOPRA.
TEKMA DO V S0D0T0,19.32005,0018.00 V ŠOLSKI ŠPORTNI DVORANI V LIVADAH 1
Polfinaie-kadetinje
ŽRKIZOLA BOHI KM0:ŠD I0KAKIIMIEIOVICA(21:10) 37:25
Izolanke so v polfinalu odigrale odlično. Z borbenostjo v obrambi so nasprotnicam 
onemogočile strele na gol, v napadih pa so bile zelo natančne in so s hitrimi podajami 
prihajale do lepih pozicij za strel ter dosegale zadetke.
Za izolo so igrale: MASLO, REDŽIC, DERDAJ 12, PERIC 4, BAJREKTAREVIC 
4, JAČIMOVIČ 4, DŽOGOVIČ 3, VILER 2, SMODIŠ, STANIČ 1, SUŠELJ 3, 
ŽERJAL 1, MARJANOVIČ 5, HRVATIN.
lltSlAŠKASBOBASMEZAfiUA

V nedeljo 13.marca so veslači zopet prekrižali vesla s konkurenco in sicer v Puli, 
tako se je začela nova 2005 tekmovalna sezona. Po nekaj mesečnih jesenskih in 
zimskih pripravah smo se veslači VK »IZOLA« Izola spopadli s konkurenco iz bližnje 
istrske regije in Zagreba. Iz Slovenije so poleg našega kluba na regati sodelovali še 
veslači VK PIRAN, koprski veslači se regate niso udeležili, ker so sodelovali na 
reprezentančnih pripravah v SČG.
Regata je potekala v zelo težkih vremenskih razmerah, burja je veslačem pihala 
direktno v hrbet in jim s tem zelo otežkočala veslanje, sodniška služba pa tudi ni 
opravila svojega dela kot bi morala. Na koncu regate se je organizator vsem prisotnim 
opravičil za nevšečnosti in škodo katero smo utrpeli na opremi saj je prišlo do nekaj 
trčenj med tekmami. Videli smo kar nekaj prevrnitev in lahko si samo mislimo kako 
so se počutili veslači v mrzli vodi.
Rezultati veslačev VK Izola:
Skupno smo zasedli ekipno 3.mcsto za reškim Jadranom in Istro iz Pule. Slavili smo 
še v kategoriji mlajših mladincev do 16 let.
Dvojni četverec-mlajši mladinci: 2.mesto (Tim Gornjcc, Dejan Sandič, Jakob 
Markuža, Sandi Kršul); / Enojec-mlajšc mladinke: Zala Žvab 4.mesto v svoji 
skupini, Tanita Hotujcc 3.mesto in Vanja Paulctič 4.mesto v svoji skupini; / Dvojni 
dvojec-mladinci: 4.mesto (Borut Reščič, Zoran Vukojevič); / Enojec člani A in lahki 
člani: 1.mesto Bine Pišlar; / Dvojni dvojec-pionirji: 2.mesto (Matej Krulčič, Tadej 
Japelj); / Dvojni dvojec-mlajši mladinci: 1.mesto (Dejan Sandič, Jakob Markuža); / 
Dvojni četverec-pionrji: 2.mesto (Tilen Božič, Matej Veljak, Jaka Šturm, Migucl 
Frumen); / Enojec-mladinci: 3.mesto Matej Kršul; / Enojec-pionirkc: 1.mesto Nina 
Markovič; / Dvojni dvojec-mlajše mladinke: 3.mesto (Tanita Hotujec. Zala Žvab); / 
Enojec-mlajši mladinci: 1.mesto Sandi Kršul v svoji skupini, Tim Gornjcc - 3.mesto 
in Tilen Pirc 5.mesto v svoji skupini; / Dvojni četverec - mladinci: 1.mesto (Marko 
Hočevar, Borut Reščič, Matej Kršul, Zoran Vukojevič); / Dvojni dvojec-člani: 
3.mesto (Leon Vrtovec, Marko Beader);
Tekme v pionirskih enojcih so odpovedali zaradi premočnega vetra in valov. Zaradi 
gripe so manjkali še Prelaz-ova in Jerman-ova pri članicah, Matej Hočevar pri 
mladincih in nekaj pionirjev.
Naslednji vikend (20.marca) nas čaka maraton regata na 3000m - pionirji/ke in na 
6000 m ostale kategorije v Limskem kanalu v bližini Rovinja. Regata je bila zaradi 
mraza pred nekaj tedni preložena na 20.marec. Upamo, da se bo vreme le končno 
ustalilo in bomo lahko tekmovali v normalnih pogojih. Na regati so trenutno 
prijavljeni klubi iz istrske regije, Zagreba, Trsta in iz Slovenije veslaški klub »PIRAN« 
Piran in »IZOLA« Izola. (Vlado Krulčič) ______________________________

Jadranje
Ž60GAR PETI V SPLITU
Split je ta konec tedna gostil 54 jadralcev iz 10 držav, ki so se pomerili v petih 
olimpijskih razredih. To je bila tudi prva regata za Vasilija Žbogarja, po tem ko je v 
Atenah osvojil olimpijski bron in druga za sestri Černe, ki sta se v tandem 470 
združili po izpadu razreda Evropa iz olimpijskih panog.
Vasilij Žbogar je s štirimi šestimi, četrtim in eno zmago v Splitu zasedel končno 
peto mesto, po končani regati pa odkrito priznal, da si po post-olimpijskem premoru, 
ki si gaje vzel in močni hrvaški konkurenco kaj več tudi ni obetal. (JZS)
Optimisti v Kostreni
Letošnja regata v Kostreni 
slovenskim udeležencem zagotovo 
ne bo ostala v dobrem spominu, 
saj jim je vreme od treh 
tekmovalnih dni veter naklonilo le 
v soboto, pa še to orkanskega in z 
obilico valovanja oz. "marete" kot 
ji pravijo tapravi pomorščaki.
Ta konec tedna se je po nove 
kriterijske točke na regato 
koeficienta 1.6 podalo 135 
slovenskih, madžarskih in hrvaških 
optimistov iz 28 klubov. Zaradi 
brezvetrja se optimisti razdeljeni v 
štiri skupine v petek niso podali na morje, s sobotnim jugom, ki je v Kostreni pihal 
z močjo štirih boforov pa so najbolje opravili težji tekmovalci, kar je bilo očitno tudi 
na razvrstitveni lestvici. Po prvem tekmovalnem dnevu je namreč vodila Tajana 
Ganič (62 kg) iz Puljske Vege, pred klubskim rojakom Filipom Matiko (60 kg) in 
Enio NinČevič (59 kg) iz Zadarskcga Svetega Krševana, medtem ko se tekmovalci 
lažji od 40kg na močno razburkanem polju niso znašli. Največ težav so jim 
povzročali visoki valovi zaradi katerih so le stežka vozili v veter, nemalo pa je bilo 
tudi odstopov zaradi želodčnih tegob, pri čemer trenerji na vodi niso bili izjema.
Od Slovencev je uvodne (in zaključne) štiri plove najbolje odjadral 11. Matej Valič 
(JK Jadro Koper), od Izolanov pa je bil najboljši Simon Laganis (Olimpic) 20-ti,Vito 
Batistič (Burja) 25-ti, Klas Kaligarič 26-ti, Ren Kaligarič (oba OLimpic) 44-ti, Jakob 
Perne (Burja) 48-ti, od deklet pa Katja Bačko (Olimpic 59-ta), Urška Košir (Burja) 
74-ta, ostali izolski jadralci in jadralke pa so se uvrstili po 80-tem mestu med 135 

rijavlj enimi tekmovalci.
e vremenski paradoks. Sobotnemu divjanju juga sledil ironičen nedeljski razplet - 

brezvetrje in predčasen zaključek srečanja (JZS)
ČE2 TEDEN DNI SPRINGCUI’
V četrtek 24. se bo v izolskem zalivu začel tradicionalni jadralni spomladanski pokal, 
ki je zagotovo najpomembnejše tradicionalno jadralano tekmovanje pri nas. Tudi 
tokrat bodo za kvalitetno in množično udeležbo poskrbeli avstrijski jadralci, ki bodo 
v teh dneh že prišli na priprave v Izolo, organizatorji pa pričakujejo predvsem 
udeležbo nekaterih vrhunskih jadralcev v razredih 470 in Laser med katerimi bodo 
seveda tudi slovenski olimpijci.
Povejmo še, da je do srede prijavljenih že 233 jadralcev, in ker večina slovenskih še 
ni prijavljena lahko pričakujemo udeležbo vsaj 300 jadralcev.

ludo
IZOLANKIV FINALU POKALA LABIN
V Labinu sta na pokalu tega istrskega mesta nastopili le dve kadetinji iz Judo kluba 
Izole. Ker sta obe nastopili v kategoriji nad 70 kg in se obe uvrstili v finale, je bil 
to lokalni dvoboj v katerem je Jerneja Salober premagalaSaro Čehič.

TEK MED SOLINAMI
Športno Kulturno Izobraževalno Društvo JAZ SEM NAJBOLJŠI, Športni center Piran 
in Judo klub PORTOROŽ organizirajo Velikonočni pohod in tek POVEŽIMO 
SOLINE (Soline Sečovlje - soline Strunjan) 
sobota, 19.3.2005 ob 11.00
Prireditev bo v vsakem vremenu, štartnina za tek je 1.000 sit za pohod 500 sit, 
prijave sprejemajo uro pred štartom pred vhodom v soline na Seči

Z RIBARI V PLANICO
Društvo navijačev Ribari iz Izole organizira tradicionalni ogled smučarskih 
poletov v Planici. V klubskih prostorih v Gregorčičevi ulici 21 se lahko vsak 

dan (razen nedelje) od 18.00 do 20.00 prijavite za ogled poletov. 
Vabljeni so tudi nečlani.

Odhod avtobusa bo v nedeljo 20.3 ob 04. uri zjutraj pred stadionom v IZoli. 
Prijavnina (prevoz, vstopnina in malica) znaša 5.000 tolarjev na osebo. 

Informacije na tel.: 041 503 992 (Mitja) in 031 637 162 (Matjaž)
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Vitrina ustvarjalnosti ^

ZANIMIVI IZDELKI IZ SKUPNOSTI SENTMAR
Za vse, ki tega še ne veste...: v prostorih nove Mestne knjižnice 
je tudi steklena vitrina, namenjena vsem, ki prosti čas radi 
preživljate ustvarjalno. Vsem, ki slikate, kiparite, oblikujete les, 
kovino, kamen, glino ali druge naravne materiale. V njej lahko 
razstavljate vsi, ki pletete, vezete, kvačkate ali šivate. Skratka, 
vabljeni ste, da v vitrini razstavite vse, kar izdelujete v svojem 
prostem času ali za svojo dušo. Razstavice se bodo vrstile vsak 
mesec, koliko jih bo, pa je odvisno od vas samih. Ko uredite 
vitrino, lahko v knjižnico povabite svoje domače, prijatelje in 
znance ter priredite mini otvoritev.
V mesecu marcu so na steklene police svoje izdelke postavili člani 
skupnosti Šentmar, ki ima svoj sedež v Kopru. Šentmar Koper je 
podružnica Šenta, društva za duševno zdravje Slovenije. Program 
Senta je namenjen osebam s težavami v duševnem zdravju. Taki 
ljudje imajo navadno tudi težave pri iskanju zaposlitve, pri 
vzpostavljanju ustreznih odnosov na delovnem mestu in pri ohranitvi 
delovnega mesta. V Kopru deluje dnevni center, kamor nekateri 
uporabniki prihajajo prostovoljno. Tisti, ki so vključeni v program za 
usposabljanje, pa se v dnevnem centru ukvarjajo z različnimi 
dejavnostmi. V likovnih delavnicah v glavnem rišejo, oblikujejo 
glino, izdelujejo mozaike in vitraže, barvajo steklo in svilene rute, 
oblikujejo les, izdelujejo okrasne peščene steklenice. V drugih 
delavnicah se učijo angleško ali italijansko, trenirajo socialne veščine 
in se vadijo v kreativnem komuniciranju. Učijo se lahko tudi 
uporabljati računalnik. Zjutraj posvetijo nekaj časa jutranjemu 
razgibavanju. Društvo Šent pa svojim uporabnikom nudi tudi 
individualne razgovore in svetovanje. Občasno organizirajo kak izlet 
ali piknik, planinske pohode, obiske slikarskih razstav in muzejev ali 
predavanja. V stari bukvami si lahko izposodijo knjige, nekaj pa jih 
tudi prodajo (za ljubitelje knjig naj povemo, da v bukvami Šentmara 
stane kilogram knjig le 500 tolarjev).

V vitrini Mestne 
knjižnice Izola so se 
člani skupnosti predstavili 
s keramičnimi izdelki, 
svilenimi rutkami,
peščenimi steklenicami in 
lesenimi izdelki.
Keramični izdelki so 
večinoma skupinsko delo. 
Vsak nekaj prispeva k 
njihovemu nastanku. 
Nekdo da idejo, nekdo 
oblikuje, drugi brusi, 
nekdo spet na glinen 

predmet nekaj nariše. Od glinenih izdelkov naredijo največ oljenk in 
nakita, predvsem obeskov. V skupnosti imajo tudi peč za žganje 
keramike, ki so jo dobili na posodo. Vsi uporabni predmeti so 
glazirani z glazuro, ki ne škoduje zdravju in se jih lahko uporablja 
za pitje ali za postrežbo jedi.
Člani skupnosti imejo veliko voljo do dela, sta povedali sogovornici 
Minja Štule, ki vodi keramično delavnico, in gospa Ljubica Nikolič. 
Z njima je prišel tudi Vahidin Suhonjič, ki je pomagal pri 
postavljanju razstave. Vsi pa na žalost ugotavljajo, da imajo velike 
težave s prodajo izdelkov. Občasno dobijo tudi kakšno naročilo, kar 
je vzpodbuda za vse, ki so vključeni v delavnice. Bili bi zelo veseli 
novih naročil. Vabijo vse, ki bi si želeli ogledati njihove delavnice, 
naj jih obiščejo v prostorih društva, ki so v pritličju hiše na 
Vergerijevem trgu številka 3 v Kopm. Lahko si bodo ogledali, kako 
poteka delo v kreativnih delavnicah in končne izdelke. Veselilo bi 
jih tudi, če bi lahko še kje pripravili razstavo svojih del.
Razstavo skupnosti Šentmar si lahko v Mestni knjižnici Izola 
ogledate v času odprtosti knjižnice vsak dan od 9h do 18.30, ob 
sobotah pa od 8h do 13h.

Špela Pahor

SHOTO KLUB
NAPOVEDNIK

MA, 19. MAREC OD 18.00 NAPREj
1 OBLETNICA SHOTO KLUB-A
Ker tudi po dveh letih še nismo izumrli, bomo spet organizirali mini 
festival, da lahko zabeležimo, zaokrožimo in kakšno povemo o 
pretekli, kar uspešni koncertni sezoni. Na tokratnem festivalu bo 
nastopilo šest skupin:

MUŠKAT HAMBDRG so
Štajerska garažna
rock'n'roll zasedba, ki bi 
morala v klubu nastopiti 
že v izteku lanskega leta 
v okviru turneje 
klubskega maratona Radia 
Študent, pa jim je pot do 
obale preprečila nesreča.
Odličen rock'n'roll bend, s 
punk držo, seveda.

MANDELBROT SET prihajajo iz hrvaškega Zadra in igrajo 
eksperimentalno noiserski math rock. Kompleksne ritmike in močne 
kitare naredijo njihov tehnično dovršen nastop prekleto zanimiv.

so izolska stalnica, ki se v skoraj isti zasedbi drži pri 
življenju že skoraj desetletje. Po dolgem času so spet pljunili v roke 
in poprijeli za inštrumentarijo. Folk rock s harmoniko, posebej za 
tiste, kijih iz neslutenih razlogov še niste zasledili, (foto-zgoraj)

NO KABLA so obalni stonerji, mlada zasedba ki na vsakem 
koncertu opozori nase in se počasi že oskrbuje s stalnimi feni.

HUfrlAN H08T B0DY so na novo pečena mctalcore skupina. Žanr, 
ki smo ga na obali kar dolgo pogrešali.

NA TOLKALA TOLKAIOCEPUPCE IN NE, ko. pove »oo .me,
so skupina punc (in ne), ki z veseljem udriha po tolkalih.
Večer bo seveda popestrila naša kuharska ali star zasedba

s presenečenjem (niso nam ga še zaupali...). Vsekakor 
bo presenečenje na ribji osnovi, kot se za Izolo spodobi.
Poleg vsega naštetega bo večer odprl in verjetno tudi zaključil
d'n'b/ambiental/funky dj set. DJ LOLITO in MC DINO
IMPERATORE.
Prispevek za dogodek bo 1000 sit._______________________________
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Mestna knjižnica Izola Vas prijazno vabi na večer poezije
»PESEM V MOJEM SRCU«,

ali ustvarjalnost Izolanov tretjega življenjskega obdobja,
v četrtek, 17. marca 2005 ob 19. uri, 

v čitalnico knjižnice, ul. Osvobodilne fronte 15, Izola
____ Večer bodo glasbeno obogatili učenci izolske glasbene šole

Sobota 19 marec ob 20 uri - - KULTURNI DOM IZOLA
Predstava gledališke skupine »TEATROINCONTRO« iz Trsta

veseloigra LE COGNATE
režija: Barbara SINICCO

Prireditev organizira Skupnost Italijanov “ Pasquale Besenghi degli Ughi” iz Izole. 
________ Vstop prost.
Predavanje prof. dr. Miška Suvakoviča (Beograd) 

»Teoretična tolmačenja slovenske umetnosti 20. stoletja« 
v torek, 22. marca 2005, ob 17. 00 uri 

v knjižnici Univerze na Primorskem, Fakultete za humanistične študije 
_ _ _ _ _ _ _ Koper, na Glagoljaški ulici 8 (v pritličju fakultete)._ _ _ _ _ _ _

Tako kot je življenje...
van Stojan Rutar se je s slikarstvom intenzivneje začel ukvarjati po upokojitvi leta 
1994. Slikarstvo ga je popolnoma prevzelo in mu zapolnilo življenje, do te mere, da 
sobiva z njim, ga vodi in bogati. Njegovi veliki dosežki v relativno kratkem času so 
presenetljivi in vredni spoštovanja.
Sodeloval je na 77. ex-temporih pri nas v Sloveniji in v tujini, imel je 104 skupinske 
in 60 samostojnih razstav ter prejel več kot 26 priznanj, certifikatov in nagrad, med 
katerimi tudi Zlato paleto v letu 2001. Za sabo pušča veliko bogastvo in 
priljubljenost sončnih pokrajin, ki izžarevajo trdno voljo in širino slikarjevega duha.
Motivika novejših ciklov v akrilni tehniki je predvsem krajina, ki s svojimi barvami 
kriči po osebnih spominih in pozabljeni naravni in kulturni dediščini, za katero je v 
vsakdanji rutini premalo časa tudi samo za spomin nanjo. Realizem je z nanosi in 
uporabo barv preskočil prag v atmosfersko in čutno dimenzijo. S tem so močne 
kontrastne barve podkrepile simboliko naslikane krajine. Prostor in globina sta 
dosežena predvsem s pastoznimi nanosi, ki sledijo lahkotnejšim in nekoliko bolj 
lazumim prijemom. Ti slikarski prijemi oživljajo motive in dopolnjujejo slike s 
posebno atmosfero, ki je rezultat slikarjevega temperamenta, njegove močne 
povezanosti z naslikanimi kraji in ljubezni do slikanja. V slikah lahko opazimo 
preplet melanhoničnih sap, ki narekujejo in hlepijo po močem kolorizmu, redukciji 
barvnih in oblikovnih elementov, poenostavljenih formah, ki pridejo v ospredje ob 
močni osvetlitvi in ustvarjajo na sliki neko posebno čarobno vzdušje.
Rojstni kraj in njegove lebdeče hiše, kot spomin na nekoč, na "moje", Istra in njena 
prosojna lahkost, ki med griči kaže na ljubečo prst in trenutni letni čas, drobne strehe 
izolskih hiš, ki z osvetlitvijo narekujejo migetajoče dogajanje znotraj uličic in soline, 
ki prikazujejo osamljenost med ruševinami, ampak še vedno neomajno stojijo kot 
dokaz preživetja. ...Preplet nasprotij. Tako kot je življenje... / Marlene Zorjan

PEVSKI ZBOR VABI PEVCE
V Izoli so pred dobrim mesecem ustanovili nov moški pevski zbor katerega 
repertoar bodo predvsem borbene, antifašistične in domoljubne pesmi pa različne 
vinske napitnice in druge ljudske pesmi. Prav zaradi takšnega programa pesmi je 
yodenje zbora prevzela priznana pevovodkinja, profesorica glasbe, Mirjana Bonin.
Ec si ljubitelj takšne glasbe, prepričan domoljub in antifašist TE 
VABIMO, DA SE NAM PRIDRUŽIŠ.
Našel nas boš vsak ponedeljek in četrtek ob 19.00 v Kulturnem domu Izola. 
Vabljeni ste pevci vseh generacij. (Karol P.)

Vabi glasbenike Občine Izola k sodelovanju in k 
[ TVI7'’ uresničitvi koncerta z naslovom

jmSD V IZOLI
MDY(\\ o c\-vrx ^ kolikor znate odigrati ali odpeti nekaj skladb s 

Ul UlcblTU področja jazza ali sorodnih glasbenih zvrsti , se nam 
za to posebno priložnost pridružite. Vaš izbrani nastop 

bo podprt s spremljavo velikega jazz orkestra, s katerim boste imeli priložnost 
sodelovati. Vse zainteresirane prosimo, da svoje podatke o sodelovanju 
posredujete na naslednji telefonski številki do vključno 31.03.2005. Zberite 
pogum, izberite si skladbe in pokličite. Vse ostale informacije dobite na številkah:
Peter Popovski 041/ 256 102 ali Aleš Bolje 041/ 671 294__________________

Mestna galerija 
Piran „

ll
razstava slik Casenje"
Joni Zakonjšek
KRAS, KDO BO TEBE LJUBIL?
Razstava fotografij avtorjev
Jožice Zafred in 
Borisa Poropata
v Kulturnem domu

galerija ALGA
Serija fotografij

ODPETI PESNIKI
avtorja Miša Čadeža
Galerija: od 10.00- 12.00 in od 17.00- 19.00 / sobota od 10.00 -12.00

Območna izpostava JSKD Izola

Sončna 
dvorana
razstava slik
Ivana Stojana Rutarja
v izolski Sončni dvorani 
(ul. Giordana Bruna 6).
Razstava je na ogled ob ponedeljkih, sredah in petkih med 17. in 19. uro.

Kavarna Zvon
vabi na ogled razstave slik avtorice

Anamarije Samec
Avtorica se ljubiteljsko ukvarja s slikanjem v različnih tehnikah, 

prvo samostojno razstavo pa je imela na gradu Štanjel v letu 2001. 
Razstavljene slike so nastale v času, ko se je avtorica preselila na Obalo, zato 

tudi odslikavajo morje in tukajšnjo atmosfero.

MESTNA KNJIŽNICA IZOLA
ODDELEK ZA OTROKE IN MLADINO

vabi otroke od četrtega leta dalje in njihove mamice, da se v prvem 
pomladnem mesecu udeležijo lutkovnih delavnic ORIGAMI. Delavnice bodo 
potekale v stekleni pravljični sobi Mestne knjižnice ob petkih (18. 
in 25. marca) od 17. do 18. ure. Brezplačne delavnice bo vodila 
Damjana Kodarin, naučili pa se boste, kako na enostaven način izdelati 
papirnato lutko z japonsko tehniko pregibanja papirja (origami). Pridite 
in na copatke nikar ne pozabite!

KINO ODEON-Att kino
17.In 18.ob 18.30 in 19.3.ob28.30 ter28.In21.3.ob 18.30 ALFIE Relija:CharlesShver 

17. In 18.3. ob 20.30 ter 19.3. ob 18.30 Z GLAVO OB ZID Režija in scenarij FatihAliinv

20. in21.3.ob20.30 ter 22.in23.3.ob 18.30 ZAPLEŠIVA Režija:PeterChelsomv

22.3.ob20.30 HIŠA PESKA IN MEGLERežilHadimPerelmaa

23. - 25.3. ob 20.30 ler 26. in 27.3. ob 18.00 in 28.3. ob 20.30 RAY Režija in scenarij: TaviorHackford 

24.In25.3.ib 18.30 in 20.la27.3.ib2830 ler 21.-30.3 ibliloN JEG0VI TA STARI ležiMliael 

Informacijska pisarna Skupnost Srečanje Portorož

Pomoč odvisnikom in njihovim staršem
tel.: 67 46 700 vsak dan od 8. do 16.ure



REŠEN PROBLEM DVOJEZIČNOSTI
Nad Izolo ima Petrol bencinski servis. Nedolgo tega je firma presenečeno 
ugotovila, da mora tu na obali poslovanje imeti urejeno dvojezično. 
Takale velika ljubljanska firma, praktično gigant, pač ne more opaziti 
vsake malenkosti, ko osvoji nova tržišča. Ni jim bilo všeč, da bi morali 
prevajati v italijanščino vse napise in obvestila kupcem. Zagnali so vik, 
da imajo slabše pogoje gospodarjenja, kot drugod po Sloveniji, in začelo 
se je. Da je treba spremeniti zakon, kaj zakon, ustavo, saj je trgovina 
sveta stvar in ni, da bi jim bilo pri nas trše postlano. Ja, in tudi občinske 
odloke je treba menjati, ampak to je že malenkost.
V Ljubljani je bilo oblastem nerodno: Petrol ima kot praktično državna 
firma in velik davkoplačevalec seveda prav, ampak ustave in zakonov tudi 
ni lahko menjati, kljub zmagam prave demokracije. Pravniki so začeli 
svoj izvedenski posel, eni za, drugi proti. Kompromisa še ni.
Imam predlog, kaj predlog, ponudbo, ki jo tem potom dajem državi in 
Petrolu. Pripravljen sem osebno prevzeti z vso odgovornostjo nalogo in 
dolžnost, da izolski servis Petrola uredim tako dvojezično, da ga bodo 
oblasti in manjšina dajali za zgled. Petrol naj s svoje strani, vse v duhu 
enakih pogojev poslovanja v vsej Sloveniji, meni nakazuje stroške, ki jih 
ima za enak servis na Gorenjskem: čiščenje snega, posipanje, razliko 
stroškov ogrevanja in take reči, ki jih v Izoli nima.
Moja ponudba državo reši neprijetnega zapleta, pomiri užaljeno italijansko 
manjšino in Petrolu izenači pogoje poslovanja. Meni daje nekaj dela, ki 
pa ga z veseljem opravim za splošno dobro. Tisti denar bo pa itak v 
glavnem za stroške, ostalo bo pa država kot davek pobrala nazaj(G.Kim)

KAJ JE TO PREJŠNJE STANJE?
Sprehodili smo se po izolskem svetilniku in prišli do preproste 
ugotovitve. Z letala je svetilnik verjetno res videti tak, kot je bil pred 
znanimi gradbenimi deli. Od blizu pa je precej drugačen. Če se dobro

spomnimo je bila tam 
nekoč trava na kateri se je 
dalo ležati, zdaj pa trava 
počasi zarašča kamenje, ki 
so ga pustili tam po 
vračanju zemljišča v 
prejšnje stanje. Lahko bi 
rekli, da se zgodila vrnitev 
v vizualni podobi, v 
funkcionalni pa gotovo ne. 
Morda pa bodo letos tam 
letovali

ZGODBE IN PRIPOVEDI OD AN BOT
Izola je doživljala tudi hude čase. Kljub črni revščini pa izdani niso izgubili smisla 
za humor. Pravijo, da se je ribič Tore nekega dne žvižgajoč v gostilni pridružil 
prijateljem ob »kvartinu«.
»Kaj si pa danes tako dobre volje ?« gaje vprašal sosed.
»Kaj bi ne bil, saj mi je končno uspelo družino spraviti na noge« je odvrnil Tore.
»Pa, kaj si nemara zadel na loteriji ali našel zlato?« nadaljuje sosed.
»Nič takega,« odvrne Tore, »le vse stolice v hiši sem prodal.«
Nel passato Isola vide anche tempi brutti. Ma, nonostante la miseria piu nera i 
Isolani non persero la voglia di ridere. Si disse che un giomo »el pescador Tore« 
fischiando raggiunse in osteria i suoi amici »al quartin«.
»Coma mai cosi de buon umor?« gli chiese un vicino.
»Come no eser de buon umor se fmalmente son riuscido a metter la mia famiglia 
in pie« rispondeva Tore.
»Come mai, cos'tega vinto a lotteria o te ga trova oro?« chideva Tamico.
»Ne un ne altro,« rispondeva Tore »go solo vendu dute le sedie de časa«.
(izbral Srečko G.)

ČESTITKA ZA NONO VALERIJO
Bilo je (za nas) davnega 
leta 1914, ko je bil še živ 
cesar Franc Jožef, celo 
prestolonaslednik Franc 
Ferdinand se še ni 
lahkomiselno vozil po 
Sarajevu. Bilo je 14. 
marca 1914. leta 
gospodovega, ko je 
pogledala na svet Valerija.
Nič hudega sluteča je 
prijokala v najbolj krvavo 
stoletje našega časa. Že 
nekaj mesecev po njenem 
rojstvu so rojaki odhajali 
na prve bitke 1. svetovne 
morije v daljno Galicijo. Pa je preživela....
In prišel je fašizem pa je preživela.... Bila je že prvič mati, ko je
dočakala 2. vojno in z njo lakoto, bolezni, neprijazne in prijazne 
nemške ter predvsem italijanske vojake. Po kapitulaciji Italije so prišli 
partizani, za nekatere okupatorji, za mnoge rešitelji....pa je preživela....
Prineslo je tudi komunizem.... morala je iz kmetov v »fabriko«...med
tem je bila že izkušena mati in je preživela.... nadaljujemo s
»slovensko pomladjo« in sedanjo Republiko Slovenijo.... in je
preživela...
Te misli delujejo kot zgodovina slovenskega primorja. Dejansko je vsa 
ta zgodovina šla skozi Valerijine oči....in je preživela...Ob tem ji 
domači le želimo še veliko let med nami, pa ostani zdrava... .kaj naj 
rečemo ob napisanem tisti, ki tarnamo, da nam je hudo....
ČE SI TI DOČAKALA 91. ROJSTNI DAN, BOMO MI TUDI ŽE 
PREŽIVELI....nona, hvala za to kar smo....vsi tvoji otroci, vnuki 
in tudi pravnuki....SREČNO!!! (Damjan)
RS. Po podatkih, ki jih imamo je Valerija Barut (rojena Hrvatin) 
najstarejša še živeča Kortežanka...je pa še par vaščanov, ki niso daleč 
za njo...____________________________

žlica M®rem
SLUZBAITSIUZBA, DRUŽBA JE DRUŽBA
KO SE ZJUTRAJ ODPRAVIM V SLUŽBO, SI MISLIM, DA BO 
SIGURNO EN LEP DAN. ŽE PO POTI SE SPOMNIM NA 
SODELAVCE. RAZMIŠLJAM, KAJ VSE JIM IMAM POVEDATI.

PRIJATELJE SI IZBIRAM SAMA, 
SODELAVCEV PA NE. SI PA 
VČASIH MED SODELAVCI 
IZBEREM KAKŠNEGA
PRIJATELJA.
MENI SE JE ZGODILO, DA SEM 
V SLUŽBI SREČALA TUDI 
LJUBEZEN. ON MI JE VŠEČ, 
KER, KO SE SPOTAKNE IN 
PADE, NE JOKA AMPAK SE 
SMEJE. TAKO VEDENJE KAŽE 
“KORAJŽO” ČLOVEKA. JAZ 
SVOJA ČUSTVA KAŽEM NA 
PRIJATELJSKI NAČIN, KER SE V 

RESNICI MALO BOJIM, KAKO BI BILO TO SPREJETO IZ
NJEGOVE STRANI.
TAKO TA MOJA ČUSTVA POTIHO ŽIVIJO NAPREJ S 
PRIJATELJSTVOM. JAZ SEM DRUGAČE TAKA SODELAVKA KI 
NE MISLI SKOZI SAMO NA DELO, AMPAK SI VZAME ČAS 
TUDI ZA POGOVOR OB KAPUČINU IZ AVTOMATA.
NA TO,DA SEM ZADNJE ČASE BOLJ DELAVNA, VPLIVAJO 
NOVI PROSTORI IN HARRV POTTER. TO, KAKO HARRV 
VPLIVA, PA NAJ OSTANE SKIRVNOST. SLUŽBA JE NAREJENA 
ZA DRUŽABNE LJUDI, ZATO MI JE VŠEČ.

MARJANCA
Žlico Brodeta urejajo varovanci izolske enote Varstveno delovnega centra Koper.

pokrovki A MT(P- TEHNIČNI PREGLEDI V IZOLI!JL\/ J L JL ČN—^ AMTC d.o.o. Izola - Industrijska cesta 4f - Izola - telefon: 05/ 640 22 0



Nova rally sezona

EREB IN NEMARNIK BOSTA ZELO HITRA
Po lanski izjemni sezoni, v kateri je Andrej Jereb s sovoznikom 
Miranom Kacinom dosegel osem zmag na osmih rallyjih, se bo 
moštvo z novim imenom Dunlop OMV Racing prvi konec tedna v 
aprilu po treh letih vrnilo na hitrostne preizkušnje slovenskega 
državnega prvenstva.
Tudi v prejšnjih treh letih je bil izolski mojster volana reden gost na 
dirkah v Sloveniji, a po drugem naslovu državnega prvaka, ki ga je 
dosegel leta 2001, se ni več potegoval za osvojitev državnega prvenstva. 
V tem času je postal trikrat zapovrstjo državni prvak Srbije in Orne 
gore ter lani in predlani zasedel tretje oziroma drugo mesto v
vzhodnoevropskem pokalu v okviru evropskega prvenstva v rallyju, za 
katerega štejejo dirke od Češke do Gruzije. Lani je Jereb dosegel tri
zmage na rallvjih za evropsko prvenstvo, med katerimi bi lahko jesensko 
slavje na YU Rallyju s koeficentom 10 šteli za enega največjih 
uspehov slovenskega avtomobilskega športa doslej.
Razvoj moštva pa se nadaljuje. Letos je pridobilo novega generalnega 
sopokrovitelja, družbo OMV Slovenija, Tomaž Pavlica, direktor
marketinga pri OMV Slovenija pravi: Z vrnitvijo v boj za naslov
slovenskega državnega prvaka bosta Jereb in družba OMV Slovenija v 
sezoni 2005 nedvomno pripomogla k večji konkurenčnosti in tudi 
zanimivosti rallyjev v Sloveniji
Prvi rally v letošnjem slovenskem državnem prvenstvu bo .mošty° 
odpeljalo 1. in 2. aprila v avstrijskem Wolsbergu. Nato bo 8. maja sledil 
Rally Hella, 5. junija Mednarodni Rally Koper/Capodistna 2005, 10. 
julija 3. Rally Maribor 2005, 4. septembra 22. AMTK Rally Velenje in 
od 7. do 9. oktobra 2. Rally Postonjska jama. Dirkalnik Dunlop OMV 
Racinga pa se bo pojavil še na nekaterih tekmah v tujini, med katerimi 
bo vsaj ena sodila v krog najzahtevnejših preizkušenj evropskega 
prvenstva s koeficientom 20 ali celo za svetovno prvenstvo. Tudi v letu 
2005 se bo namreč moštvo razvijalo tako po športnih kot poslovnih 
merilih Pred novo tekmovalno sezono Andrej Jereb razmišlja: Letošnja 
sezona bo znova prelomna. Moštvo se vrača v slovensko državno 
prvenstvo, ob tem pa smo pridobili novega generalnega sopokrovitelja, 
družbo izjemnega pomena v rallyju na svetovni ravni. Al dvoma, da 
bomo poskušali dati vse od sebe po tekmovalni plati in doseči cm 
boljše uvrstitve, toda rally je nepredvidljiv šport. Tudi tekmeci v 
Sloveniji so močni, nekateri z izjemnimi pogoji za nastopanje.
TUDI NEMARNIK ODLOČNEJE
V tekmovalno sezono z letnico 2005 vstopa AS Motorsport kot 
povezovalni člen več ekip in voznikov, ki jih združujejo entuziazem in 
predanost avtošportu, s ciljem doseči kar najboljše finančne in tehnične 
pogoje za dosego vrhunskih rezultatov. Tekmovalna struktura pod 
vodstvom Giorgia Pertota in Andreja Slaka je pri nas že dolgo znana, 
bili so prvi, ki so se resno lotili projektov dajanja tekmovalnih 
avtomobilov v najem.

V spomin
Jožetu Šturmanu
14.marca smo se poslovili od
našega Jožeta. Bil je res naš in vsi 
smo se ponašali z njegovo 
pokončno držo. Čutili smo ga kot 
bi bil del nas. Bil je vzor 
vitalnega, urejenega človeka, ki je
že krepko korakal proti stotim.
Še dve leti nazaj se je zavrtel na 
plesišču in zajahal kolo ter prevozil 
Izolo podolž in počez.
Redno je hodil k pevskim vajam in 
bil reden gost na prireditvah. Po
nesrečnem padcu se je sicer pobral, 
a njegov korak je bil že bolj 
počasen. Težko je sprejel, da ne
more na kolo, da se tudi na 
plesišču ne more več vrteti, da 
med svoje pevce, kamor je destletja 
pridno in redno zahaja, lahko pride 
le še redkokdaj.
To je čutil kot bolečino, ki mu je spodjedala vitalnost, pa čeprav jih 
je dopolnil že 95. Še leto poprej se je na proslavi svojega rojstnega 
dne vrtel ob Brajkovi harmoniki. Obljubili smo mu, da bo tako tudi 
prihodnje leto in tudi na 100. rojstni dan. A žal, volja do življenja 
le ni bila dovolj in od njega smo se morali posloviti.
V imenu vseh prijateljev in znancev, ki smo pokojnega spoštovali in 
ga imeli radi izrekam vsem bližnjim globoko sožalje. (E.Čah)

V sodelovanju z AS motorsportom bodo nastopale predvsem izkušene 
rally posadke in vozniki, ki bodo sedeli v dobro pripravljenih in 
konkurenčnih avtomobilih. V zimskem premoru so potekale aktivnosti v 
zvezi z obnovo in opremo delavnice, nabavljen je bil nov kombi za 
tehnično spremstvo, povsem so obnovljeni dirkalniki Največja novost 
je seveda prihod Peugeota 206 S1600 in voznika Toma Nemarnika, 
zato bo na vsaki dirki dodatno pomoč nudila še ekipa tehnikov iz 
italijanskega moštva Auto Šport Italia.
Dvojica Tom Nemarnik in Miloš Počkaj se je izkazala že v svoji krstni 
sezoni v rallyju, ko sta lani za volanom VW Golfa 3 Gti kit car in 
Renaulta Clia S1600 na petih nastopih osvojila po eno tretje, četrto in 
peto mesto v skupni uvrstitvi. Letošnji načrti so prav na osnovi tega bolj 
smeli, na vseh dirkah državnega prvenstva v rallyju bosta nastopila z 
atraktivnim in zmogljivim dirkalnikom razreda Sl600. Po natančni 
oceni možnosti je izbira padla na Peugeot 206 S1600. Dirkalnik je 
načrtovan za hitre asfaltne preizkušnje, kjer je v rahli prednosti pred 
vozili tekmecev, če pa je podlaga umazana ali celo mokra, potem je v 
primerjavi s štirikolesno gnanimi vozili v nekoliko podrejenem položaju.
Tom Nemarnik in Miloš Počkaj s tem vozilom ciljata na redno 
uvrščanje med najboljšo peterico v DP Slovenije v rallvju, potihem pa 
upata tudi na eno zmago. Zavedata se močne konkurence odličnih posadk 
in zmogljivih avtomobilov, ob tem se nadejata čimvečje pomoči lepega in 
suhega vremena. (V. Krivec)

SLUŠNO PRIZADETIM PRIBLIŽATI RAČUNALNIK
V Centru za korekcijo sluha in govora v Portorožu bomo aprila 2005 
začeli izvajati program Učenje za življenjsko uspešnost - Most do 
izobrazbe. Program je namenjen odraslim gluhim in naglušnim ter osebam 
z govomo-jezikovno motnjo, ki bi rade izboljšale svoje možnosti pri 
iskanju zaposlitve in pri vključevanju v družbo. Osnova programa bo 
računalniško opismenjevanje, ici bo potekalo preko zanimivih in uporabnih 
vsebin iz vsakdanjega življenja. Našim udeležencem bomo ponudili 
informacije, znanja in veščine, pomembne za njihov nadaljnji osebni in 
poklicni razvoj. Program bodo vodile strokovnjakinje iz Centra za 
korekcijo sluha in govora, ki so v sodelovanju z Andragoškim centrom 
pridobile licenco, potrebno za njegovo izvajanje. Program je brezplačen, 
podpirata ga Evropski socialni sklad ter Ministrstvo RS za šolstvo in 
šport.
Vsi zainteresirani lahko poiščejo dodatne informacije na tel. številki 
Centra, in sicer 05 6746 762, vsak delovnik ned 8. in 15. uro.

OBLETNICA "MALE MATURE"
Sošolci, ki smo leta 1965 opravili »malo maturo« se bomo 21. maja 2005 
spet srečali in obudili spomin na tista leta pa povedali tudi kaj bolj 
aktualnega. Informacije sledijo (spomnite se prejšnjih organizatorjev)

Prejeli smo
KT1
Zavod KT1 je pričel z delovanjem 14. januarja 2005. Ker se je v tem 
času pojavilo več vprašanj v zvezi z njegovim obstojem in delovanjem, 
smo se odločili, da se vam na kratko predstavimo.
Zavod je vpisan na Okrožnem sodišču v Kopru pod številko vložka: 
1/06870/00 / Matična številka: 1967223 / Polno ime: KT1
Multimedijski prostor, Izola / Skrajšano ime: KT1 / Pravno organizacijska 
oblika: zavod / Sedež: 6310 Izola, Kristanov trg 1 / 05/640 42 12 / 
Osnovni kapital: 0,00 Sit / Ustanovitelj: Mladinski svet Izola, 
Gregorčičeva 21, 6310 Izola / Pooblaščene osebe: Ivan Brezavšček 
zastopa zavod kot vršilec dolžnosti direktorja, brez omejitev.
Osnovna dejavnost: 92320 Obratovanje objektov za kulturne prireditve 
Ob tej priložnosti vabimo vse Izolane k sodelovanju. KT1 je namreč 
prostor široko odprtih vrat za vse, ki bi svoje ustvarjanje radi predstavili.

v.d. direktorja, Brezavšček Ivan



Policijski okoliš "predmestje"

NAJVEČ TEŽAV JE Z MEDSOSEDSKIMI ODNOSI
Izola je razdeljena na dva policijska okoliša: takoimenovanega 
mestnega in primestnega. Pred časom smo že predstavili Damjana 
Severja, ki je vodja »mestnega« policijskega okoliša, tokrat pa 
predstavljamo policista Mitjo Rebernaka, ki opravlja te naloge v 
drugem oziroma »primestnem« policijskem okolišu. Sem sodijo 
krajevne skupnosti Jagodje-Dobrava, Korte in Livade-Polje, torej gre 
za dokaj veliko območje z razpršenimi naselji in zaselki, zato večji 
del delovnega dne Mitja seveda preživi v avtomobilu.
- Brez avtomobila seveda ne gre, saj dnevno naredim v povprečju 
kakšnih 40 kilometrov, razen takrat, ko sem v Livadah ali v novem 
Jagodju. Že če hočem v staro Jagodje pa brez avtomobila ne gre.
- Vodja policijskega okoliša mora seveda poznati kraje in ljudi. Si 
imel težave s tem?
- Niti ne, saj sem domačin, sicer doma s Kopra a vendar poznam te 
kraje in tudi poznam navade in naravo ljudi, ki živijo v teh krajih. 
Vem, da so si med seboj precej različni, saj je veliko doseljenih a 
vendar se mediteranskost pozna tudi tukaj. NA policijski postaji v 
Izoli sicer delam že od leta 1999, kot vodja policijskega okoliša pa 
od januarja lani. Prvo leto sem izkoristil za spoznavanje ljudi in tistih 
subjektov v občini s katerimi policist in vodja pač mora sodelovati, 
zdaj pa sem že aktiven pri preventivnih in včasih tudi klasičnih 
oblikah policijskega dela na terenu.

- Kaj ti daje največ dela?
- Seveda obstaja razlika med delom v 
prvem in drugem policijskem okolišu, 
tako glede strukture ljudi kot glede 
same problematike. Če ima moj 
kolega v mestu največ težav z javnim 
redom in mirom pa imam v tem delu 
občine največ dela z reševanjem 
različnih medsosedskih sporov. To so 
predvsem problemi z lastnino nad 
zemljišči in podobno, kjer je treba 
največkrat posredovati. Seveda policist 
teh nesporazumov ne more razreševati 
ampak skušam le posredovati, da se 
spor rešuje na miren način, oziroma 
svetujem udeležencem spora kje je 
pravo mesto za reševanje teh 
nesporazumov.

- Občani lahko pridejo tudi na pogovor z vodjo okoliša.
- Res je. V Kortah sem v prostorih krajevne skupnosti vsako prvo 
sredo v mesecu od 14. do 16. ure, vsak prvi torek v mesecu pa sem 
prisoten v KS Jagodje - Dobrava. Čeprav so bili ljudje o tej 
možnosti obveščeni moram povedati, da odziv ni kdo ve kakšen, saj 
se ljudje raje poslužujejo manj formalnih oblik sodelovanja s 
policistom, recimo tako, da me ustavijo na cesti in povprašajo o tem 
in onem v zvezi z mojim delom. Sicer pa smo zadovoljni, če imajo 
ljudje manj težav in manj rabijo pomoč policistov.
- Na tem območju je kar nekaj vikendov. Nastajajo s tem v zvezi 
kakšni spori?
- Moram priznati, da takšnih sporov nisem zasledil. Če je že, potem 
je to spet zaradi zemljišča, drugače pa ne bi mogel reši, da domačini 
niso prijazni do tistih, ki pridejo kot vikendaši v njihovo sredino.
- Tatvin pa ni ravno dosti na podeželju.
- Morda zato, ker ljudje bolj pazijo na svojo lastnino, res pa je, da 
smo prav zadnje čase beležili porast vlomov v poljske objekte. Poleg 
tega smo beležili krajo mladih oljčnih sadik in tudi nekaj sadja in 
zelenjave ob kolesarski poti je zmanjkalo. V preteklosti so velikokrat 
tudi ilegalni prebežniki vdrli v te objekte le zato, da so prespali, 
zadnje čase pa je iz teh objektov tudi izginilo nekaj orodja.
- Je še vedno veliko prebežnikov?
- Moram pohvaliti ljudi, da dobro sodelujejo z nami in nas obveščajo 
o takšnih primerih, čeprav je res, da je tega zadnje čase vse manj. 
Ljudje so se navadili, da nas lahko obvestijo tudi anonimno in da 
tudi dežurnemu policistu ne povedo svojega imena, čeprav raje 
vidimo, da se predstavijo, tudi zaradi kasnejšega natančnejšega 
preverjanja podatkov.

- Je še kakšna specifika?
- Za razliko od mesta se tukaj ukvarjamo tudi z živalmi, divjimi in 
domačimi. Glede divjih živali, ki jih je sicer vse manj, je 
pooblaščena Lovska družina, mi pa imamo na skrbi domače pse, ki 
se velikokrat podijo naokoli brez lastnikov in nezavarovani, tako da 
povzročajo škodo. Naše je, da odkrijemo lastnike in jih primemo 
kaznujemo zaradi takšnega ravnanja z živalmi.
- Odkrivate tudi kakšne "nenavadne" nasade.
- To največkrat odkrijemo v sodelovanju s krajani, ki takšne nasade 
najdejo ali pa tudi mi opažamo lastnike nasadov, ki imajo seveda 
veliko dela s temi rastlinami. Lani smo tako odkrili kar nekaj večjih 
nasadov, vendar jih je še veliko več, seveda pa vseh nikoli ne bomo 
odkrili.
- Še o prometni varnosti na lokalnih cestah.
- Tudi na podeželju se dogajajo prometne nesreče in cesta proti 
ŠArcdu je posebej nevarna. Zato smo v sodelovanju z občinskim 
redarstvom postavili statični merilnik hitrosti, ki meri in beleži 
hitrost vseh vozil in tako po eni strani prispeva k počasnejši vožnji, 
po drugi pa beleži vse podatke, tako da bomo dobili zelo zanesljivo 
oceno povprečne hitrosti vozil na tej cesti.
- Požarna varnost.
- Trenutno ni razglašena požarna ogroženost, kljub temu pa morajo 
občani, ki želijo kuriti na prostem, dobiti ustrezno dovoljenje pri 
gasilcih. Da je nevarnost stalna priča tudi podatek, da smo imeli v 
začetku tega tedna že dva manjša požara: enega v Baredih, drugega 
pri Maliji. (D.M.)

SO VAM UKRADLI ORODJE ?
Izolski, Koprski in Piranski policisti so z usklajeno akcijo prijeli 
skupino, ki je zadnje čase kradla različno orodje po gradbiščih. 
Storilcem so Izolani dokazali 5 vlomov, Koprčani 7 in Pirančani 3. 
Seveda pa je na postaji v Izoli še nekaj orodja za katero policisti 
verjamejo, da je ukradeno a ne vedo komu in kdaj.
Zanimivo je, da so zmikavti orodje prodajali kar v samskih domovih 
gradbenim delavcem in da je bilo nekaj tega orodje že izven 
Slovenije, kamor so ga odnesli neprevidni kupci. Nekaj ukradenega 
orodja je še vedno na izolski policijski postaji in če ste slučajno 
pogrešali in prepoznali svojo motorno žago, brusilko ali celo mobitel 
se kar javite pri njih.
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KRIMINALNE
POMANJKANJE DOMAČE TERAPIJE?
Z gradbišča terapevtskega centra so sporočili, da imajo veliko nočnih 
obiskovalcev, ki jim s svojimi vandalskimi dejanji povzročajo 
materialno škodo. Za nameček pa so jim neznanci ukradli še mešalec 
za beton. Očitno je z lepim vremenom nastopil čas pospešenih 
gradenj.

ADMIRALA SO UKRADLI
Pravzaprav so neznanci ukradli admiralsko sidro. Kot so sporočili iz 
izolskega podjetja, kjer so imeli to sidro so jih neznanci oškodovali 
za približno 300 tisočakov.

FICKA SE JIM
Neznani storilci s pomanjkanjem odnosa do starin so se spravili nad 
fička (Fiat 750) in poškodovali karoserijo ter razbili vsa stekla, za 
konec pa so ga še zvrnila na bližnjo pešpot.

EKSTAZI NI HRANA
Tudi tokratna zabava, ki pridobi na vrednosti z uporabo znanih 
tabletk, ni minila brez posledic. Mladoletno dekle si je privoščilo 
ekstazi overdose in končala je pri zdravnikih.

ORODJELJUBEC
Ponoči je neznanec vlomil v zabojnik pod izolsko bolnišnico v 
katerem je bilo različno orodje in stroji. Ukradel je pnevmatsko 
kladivo in akumulatorski vrtalnik. Škode je za okoli 200.000 Sit. V 
Izoli smo kasneje še en ogled vloma, kjer je zmanjkalo orodje. 
Nepridiprav je ukradel kotni brusilki in motorni žagi. Lastnik stroje 
ceni na 200.000 sit.

SLADKOR CA SKRBI
Neznani storilec je ponoči vlomil v slaščičarno na Drevoredu 1. maja 
v Izoli. Vstopil je v notranjost in pregledal prostore. Iz slaščičarne se 
je izgubil v neznano, ne da bi kaj ukradel.

IZBRAN OKUS
Vlomilec, ki je v torkovi noči vlomil v trgovino na Manzzolijevem 
trgu v Izoli ima zelo izbran okus, saj se je odločil za en sam kos 
garderobe, in se je oblekel v zimski brezrokavnik, mimogrede pa je 
v žep spravil še škatlico cigaret.

PAZITE KAKO KURITE
Popoldne je večkrat zagorelo. Do večjega požara je prišlo med Izolo 
in Baredi, kjer je pogorelo 25 ha trave. 32 gasilcev je požar pogasilo 
v eni uri, nastala škoda je majhna. Vzroka požara še niso ugotovili.

ČUDNE FANTOVSKE NAVADE
Koprski prometni policisti so v četrtkovi noči v Črnem kalu ustavili 
Golfa, s katerim sta se prevažala dva 18 letna Izolana. Mladeniča sta 
v avtomobilu prevažala večjo količino kozmetike za katero nista 
znala pojasniti izvora in kot se je izkazalo med preverjanjem sta 
predmete ukradla iz enega od skladišč na Kozini. Predmete smo jima 
zasegli in ju kazensko ovadili.

POLICISTI SO ZAVIHALI ROKAVE
V torek od 11.00 do 18.00 ure so policisti na območju PU Koper 
izvajali poostren nadzor prometa v katerem je sodelovalo sedmero 
patrulj. Zaustavili so 130 vozil in napisali 21 plačilnih nalogov, 
četvero voznikov so odpeljali k prekrškovnemu organu, kjer je bil 
uveden hitri postopek. Denarno je bilo kaznovanih 11 tujcev. Kot 
zanimivost naj navedemo še to, da je eden izmed voznikov prehiteval 
policijsko specialno vozilo, ki med vožnjo snema in meri hitrost, po 
desni strani.

POLICISTI KRVODAJALCI
Pred dnevi je potekala vseslovenska krvodajalska akcija Varujmo, 
Darujmo, Rešujemo kjer so sodelovali tudi policisti PU Koper.
Na transfuzijskem oddelku Splošne bolnice v Izoli se je do 
konca akcije zglasilo 31 policistov iz policijskih postaj PU Koper. 
Policisti so se takoj odzvali na humanitarno akcijo in tako 
darovali v teh dneh potrebno kri.
Iz bolnišnice Izola so se jim za akcijo seveda zahvalili.

MALI IZOLSKI OGLASI
Stanovanja, poslovni prostori
- SMO poštena delavska štiričlanska družina brez stanovanja. V zameno za primerne 
bivalne prostore smo pripravljeni nuditi popolno oskrbo starejšim osebam (osebno nego, 
kuhanje, pospravljanje itd.), pomoč pri vzdrževanju stavbe, vrta ali kmetije. Radi bi ostali 
na področju južne Primorske. Prosimo, pokličite nas na tel. št. 051 339 019 ali 031 575 
372.
- Prodam istrsko hišo na Pučah (22 x 6 m) potrebno prenove in 1000 m2 vrta gsm 031 
877463
- Kupim vrstno hišo v Izoli, Kopru ali na Markovcu gsm 040 887 005
- V Izoli ali okolici kupim stanovanje, eno ali dvosobno gsm 051311 180 
-Najamem manjše manjše stanovanje v Izoli za najmanj 1 leta gsm 041 220 006
- Študentski par vzame v najem manjše stanovanje ali garsonjero za daljše obdobje 
(tudi čez poletje) gsm 041 511 092
- ZAMENJAM trosobno stanovanje v centru Izole, 80m2, terasa 23m2 - pogled na 
morje, mansardno, letnik 2001. Zamenjan z doplačilom za enosobno ali apartma, enako 
novejše v Izoli ali drugje na obali, tel 05/ 641 31 86 ali 031 343 803
- Oddam preprosto opremljeno sobo za eno osebo v strogem centru Izole.Pritličje 
gsm 041 559 991
- Štiričlanska družine kupi eno ali dvosobno stanovanje v Izoli gsm 041 608 765
Motorna vozila
- Prodam Passat TD, bele barve, cena po dogovoru gsm 041 958 425
- Prodam Clio,letnik 97, bele barve, 5 vrat, 1.lastnik tel 05 642 00 80
- Prodam malo rabljen gliser Elan 420 z motorjem Johnson 25 km in prikolico. Cena 
po dogovoru. Mo 031 285 278
PRODAM KOMBI FORDt ransit letnik 92. Cena po dogovoru, tel. 041 280 852

- Renault 19,1.8 RTI, letnik 93, prevoženih 191.000 km, kovinsko zelene barve, redno 
vzdrževan, servo volan, meglenke, daljinsko centralno zaklepanje, spojler, pomična streha 
Cena: 340.000 SIT oz. najboljša ponujena cena Ponudbe na tel. 041 633 987
- Prodam Megane coupe šport 1,4 16V , 1.200, prva Istnica, temno modrc kovinske 
barve, 60.000 km, vsa oprema, cena po dogovoru, tel. 641 4832
- Ugodno prodam avtomobil Xantia 1,8 ISX letnik 95 tel 031 858 826
Delo
- Iščem delo v gospodinjstvu (pospravljanje, likanje...)gsm 031 833 605
- Kava bar SONČEK išče natakarico, tel 040 888 518
- Samostojna, zanesljiva, resna, imam veselje do dela, iščem delo samostojne čistilke v 
Izoli. GSM: 031/598-633
- INŠTRUIRAM matematiko za osnovne šole po zelo ugodni ceni. tel: 040 632621 ali 6416603
- POMOČ pri hišnih opravilih (likanje, pospravljanje,...) nudim. tel 031 471 566
- Slikopleskarska dela izvajam. Tel.: 031 862 579
Razno
- Barvni TV prodam za 10.000 sit gsm 040 887 005
- Ugodno prodam surfbrez jader gsm 040 887 005
- PRODAM STARE GRAMOFONSKE PLOŠČE, majhne in velike, cca 100 komadov, 
tudi posamezno, tel 640 1200
- Vrtičkarji! Na razpolago še nekaj vreč po cca. 40kg kompostiranega kozjega 
gnoja. Tel.: 040 342200
- Drva prodam tel. 041 958 425
- Prodam fax in barvni televizor 041 233 451
- PODARIM rabljeno Termoakumulacijsko peč 3kw in francosko ležišče, dvojno 
vzmetenje, tel 040 54 87 54
- Obdelan vinograd, 250 trt,levo pred tablo konec Nožeda dam v najem, tel 040 894466
- Prodam nov dvosed in trosed v baročnem stilu s pripadajočimi zavesami, cena po 
dogovora, tel 041 312 940
-BIO KOMPOST 040342 200
- Naročila za kozji bio kompost na telefon 05/ 68013 90 po 20.00 uri zvečer

'Ato'

Naslov: Veliki trg 1,6310 Izola, tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15 
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sektor.tehnika@ mandrac.com Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 230 SIT. Založnik / 
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TRR: 10100 - 0029046354 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola 
Vpisano v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.



ZDA) SMO ŽE ZELENI MEDITERAN
Izola oziroma vse tri obalne 
občine, oziroma slovenska Istra 
ima nov propagandni prospekt, ki 
bo na različnih sejmih zapolnil 
kronično pomanjkanje tovrstnih 
gradiv naših turističnih krajev. 
Prospekt je oblikoval Sergio 
Gobbo, ki mu je sicer dodal 
nekaj a ne preveč pridiha 
Mediterana, ki je po dogovoru 
na slovenski turistični 
organizaciji zdaj postal še Zeleni 
mediteran.

TRASA HITRE CESTE ŠE RAZBURJA
Čeprav je država zelo 
pohitela s sprejetjem 
ustreznega akta o gradnji 
hitre ceste od Kopra do ' 
Jagodja so modri državni 
risarji le morali ponovno 
razgrniti načrte na risalnih 
deskah. Najprej so jih v 
to prisilili Koprčani, ki so 
odločno zahtevali
korekcijo trase, zdaj pa se 
zapleta tudi pri izolskem 
delu trase, saj Civilna 
iniciativa nadaljuje z 
aktivnostmi za izbor 
boljše ali vsaj korekcijo 
predlagane trase. Tako 
živahno je bilo celo po 
uro in pol trajajoči 
tiskovni konferenci v 
palači Manzioli..

GREGORJEVO KOT VALENTINOVO
Bil je praznik, ki ni praznik, 
tako kot ni praznik niti pust 
niti Valentinovo in tudi Dan 
žena ne. Pravzaprav je v 
bistvu vendarle le dan ki naj 
bi zimi dokončno dal slovo 
in ko se ptički menda 
zaljubljajo. Pri galebih te 
navade nismo opazili in tudi 
Gregorjevo ni bilo preveč 
opazno, čeprav so se v 
izolski galeriji Arka potrudili 
in so pripravili razstavo 
otroških risb na temo ptic, v 
galeriji pa prodajno razstavo 
ptic izdelanih iz različnih 
materalov.

Naročeno pizzo in ostalo hrano iz ponudbe "HALO GUŠT" 
lahko po novem plačate tudi s ŠTUDENTSKIMI BONI ali 
S svojim MOBILNIM TELEFONOM (samo naročniki Mobitela).

dost<iv<i pizz in ostale hrane na dom 041/ 650 333 rezervacija miz 041/ 575953


